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Красен Кралев раздал милиони за дни
Министерството на младежта и спорта проверява 14 договора

за 11,5 млн. лв., сключени с нови дружества за 7 дни. Парите били
отпуснати авансово на 100% от бившия министър на ГЕРБ.
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Борисов просил
гласове от Ердоган

Бойко Борисов отиде на
крака при турския прези-
дент Реджеп Ердоган в Ис-
танбул, за да го моли за
съдействие в привличането
на гласове за ГЕРБ сред
българските изселници там
на парламентарните избори

у нас в неделя. Срещата
обаче бе държана в тайна,
за нея се разбра постфактум
от клип във фейсбук стра-
ницата на Борисов. На него
се вижда как лидерът на
ГЕРБ раболепно се покланя
няколко пъти на Ердоган и

Даниел Митов без свян разкри целта
на посещението на бившия премиер в Турция

му благодари за справянето
с миграцията, “Балкански
поток” и т.н. Ердоган пък
го нарича “добър приятел и
брат Бойко” и му пожелава
успех на вота.

След два дни спекулации
за целта на странната визи-

та, зам.-председателят на
ГЕРБ Даниел Митов призна
без свян, че Борисов
отишъл в Турция, защото
ГЕРБ не можело да остави в
ръцете на ДПС да владее
вота на изселниците.
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орисов е в паника. Да се сни-
маш с Ердоган в търсене на по-
мощ седмица преди изборите е
толкова неадекватен ход, че дори
дежурните обслужващи го анали-
затори останаха безмълвни. За по-
голям автогол и най-големите му
врагове трудно биха мечтали.
Въпреки разнообразните спекула-
ции и страхове, които се появиха
за това посещение в Истанбул,
едно е ясно - лидерът на ГЕРБ
предусеща катастрофалната загу-
ба, която му предстои, и се опит-
ва да намери гласове там, където
търговията все още изглежда
възможна. С витиевати аргументи
“да не се монополизира вотът от
ДПС” го призна и заместникът му
Даниел Митов, принуден да влезе
в обяснителен режим.

А властта е нужна на Борисов
на всяка цена. Зa дa избeгнe
cъдeбнo бъдeщe, което изглежда
все по-осезаемо. Зa дa продължи
да зaдoвoлявa лудoтo cи, бoлнo
eгo, игрaeйки ролята на Бaщицa,
кoйтo дaвa и ce рaзпoрeждa c eдин
нaрoдeц и една държaвицa. Зa дa
прибeрe отново eдни милиaрди oт
EC, които да му осигурят ком-
фортно безконтролно харчене
като досега. Зa дa ce прaви нa
мeждунaрoдник, излaгaйки
Бългaрия пo цял свят...

Как точно ще помогне “при-
ятелят” и “брат” Ердоган? И сре-
щу какво обещание, защото тия
жестове не стават току-така?
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Валентин ГЕОРГИЕВ

Хиляди социалисти и симпатизанти на БСП изпълниха в събота Историческата поляна на Бузлуджа,
за да отбележат 130-та годишнина от създаването на организираното социалистическо движение в България.
В навечерието на парламентарните избори левите обявиха пълна мобилизация за победа на 11 юли

КЕВР
се сети за
„Балкански
поток”
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Британските
превозвачи
искат тираджии
от армията

Ледът започва
да се пропуква
под научния
Остап Бендер
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СТЕФАН ЯНЕВ:

Войната с купения
вот е в разгара си

СНИМКА МИХАЕЛА КАТЕРИНСКА

Хубавото време отново изпълни парковете през почивните дни

Войната с купения вот е в
разгара си, заяви в радиоин-
тервю премиерът Стефан
Янев. “Купуването на гласо-
ве е грозно явление, подкопа-
ва демокрацията. Правим
всичко по силите си да го ми-
нимизираме и да предоставим
увереност на хората, че тех-
ният вот е отишъл там, къде-
то са пожелали. Независимо
дали този феномен ще бъде
ограничен или ще бъде спрян,
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Прокуратурата бездейства за сигналите за корупция
и изборна търговия, смятат в служебния кабинет

обществото ще оцени усили-
ята”, коментира премиерът
спецакцията на МВР по над
100 сигнала за купуване на
гласове - основно за ГЕРБ и
ДПС. Според Янев с приказ-
ки за манипулации на машин-
ния вот Бойко Борисов се
готви предварително да се
оправдае за ниския си избо-
рен резултат. Той напомни, че
не кабинетът, а ЦИК, в която
и ГЕРБ има представители,

контролира действията в из-
борния процес. Където има
данни за престъпления, мате-
риалите вече са предадени,
други са в процес на оценка,
след която те също ще бъдат
внесени, увери Янев.

При операцията на МВР са
открити списъци с български
избиратели в Бургаска и Вар-
ненска област, разкри вътреш-
ният министър Бойко Рашков.
Той увери, че полицията в го-

ляма степен ще парира опити-
те за изопачаване на вота. “Об-
разувани са множество досъ-
дебни производства, но вмес-
то съдействие, срещаме по-
скоро противодействие от про-
куратурата”, изтъкна Рашков в
различни медийни участия. По
думите му в повечето случаи
опитите за подмяна на вота “са
в полза на една партия”, която
обаче ще стане ясна след избо-
рите.

Прокуратурата разследва
сигнал за купуване на гласове
в Монтанско, като целта е
имотна облага срещу упраж-
няване на избирателно право
по определен начин, съобщиха
от обвинението.

Янев призна, че е изумен
от мащабите на заварената ко-
рупция. Като пример преми-
ерът посочи раздадените ми-
лиарди за изпълнение на стро-
ителни дейности - без търг и
проектна готовност, без ясно-
та дали фирмите ще ги има след
3-4 години. “Случват се ужа-
сяващи неща. Никога не съм
си представял дълбочината на

След лидера на ДПС
Мустафа Карадайъ, пре-
дизборно и Бойко Бори-
сов отиде на крака при
турския президент Реджеп
Тайип Ердоган в Истан-
бул. За посещението не бе
съобщено предварително,
а се разбра от кратко ви-
део, излъчено във фейсбук
профила на Борисов. На
него лидерът на ГЕРБ ра-
болепно се покланя някол-
ко пъти на Ердоган, отпра-
вяйки му благодарности за
“справянето с миграция-
та”, за “Балкански поток”

Борисов отиде предизборно при Ердоган

и направените магистрали.
“Тази политика я реализи-
рахме с моя добър при-
ятел и брат Бойко. Взаи-
моотношенията ни бяха
добри и г-н Борисов пред-
стави реалността за миг-
рацията пред ЕС. Поже-
лавам успех на изборите
на моя приятел”, отговаря
турският президент и по-
следва поредно темане от
лидера на ГЕРБ. Борисов
декларира, че “български-
те мюсюлмани са мост на
приятелството между два-
та народа”.

Визитата в Истанбул
бе коментирана от зам.-
председателя на БСП
Кристиан Вигенин. “Тази
среща поражда редица ос-
нователни въпроси. Под-
крепа за какво търси Бо-
рисов при Ердоган в ка-
чеството си на партиен
лидер в предизборна кам-
пания? Това не е ли по-
кана за откровена наме-
са на чужда държава във
вътрешните работи на
България и в изборния
процес? Постави ли Бори-
сов отново партийните
интереси на ГЕРБ над на-
ционалните, подхвърляй-
ки темата “имигранти” за
наивниците? Договаря ли
ГЕРБ подялба на порции
гласове с ДПС от 112-те
секции на територията на
Република Турция, раз-
крити благодарение на лю-
безното съдействие на
“Има такъв народ”, “Из-
прави се! Мутри вън!” и
“Да, България”, с недо-
мислените им предложе-
ния в 45-то НС, които об-
служиха интересите на
ДПС и дадоха инструмент
за намеса в ръцете на Ер-
доган?”, написа Вигенин.
Според него Борисов
дължи тези отговори на
българското общество.

Зам.-председателят на
ГЕРБ Даниел Митов обяс-
ни, че посещението на Бо-
рисов е било неформално,
за да се срещне с изселни-
чески организации.

Яслените групи в детските градини в
София не могат да намерят медицински
сестри, които да се грижат за децата. За
това алармираха директори на детски
заведения и потърсиха съдействие как-
то от общината, така и от родителски
организации. Някои от ръководствата се
опасяват, че през септември няма да има
кой да поеме яслените групи. По този
повод е имало две спешни срещи през
последната седмица при новия зам.-кмет
по образованието Мирослав Боршош,
който е събрал кметове на райони, екс-
перти от дирекциите “Здравеопазване”
и “Образование”, директори на детски
градини, синдикати и неправителствени
организации. Те са обсъдили варианта
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Детските ясли в София останаха
без медицински сестри

Деси ВЕЛЕВА

Въпреки съдебно решение и
препоръка на ЦИК да не се про-
вежда контрареферендум в 4 села
от община Несебър, допитването
се състоя. Жителите на селата
Баня, Емона, Паницово и Козни-
ца дадоха своя глас дали да оста-
нат в община Несебър. 230 от тях
имаха право да участват в допит-

за промяна на нормативната уредба, ко-
ято да дава възможност и специалисти
от други професии да могат да се гри-
жат за най-малките. В момента в наред-
бата е залегнала възможността това да
се прави само от медицински сестри.
Един от вариантите е да се допускат и
други медицински лица като рехабили-
татори, кинезитерапевти или да се раз-
ширят до педагози.

Проблемът с намирането на сестри
за яслите не е нов, а в групите работи
основно възрастен персонал, често в
пенсионна възраст. Въпросът бе поста-
вен на дневен ред точно преди година от
кмета на район “Надежда” Димитър
Димов, който обяви, че внася доклад в
комиисии към СОС с предложение в
яслите да работи и немедицински пер-
сонал. Оттогава обаче развитие по въпро-
са няма.

това лошо управление. Става
дума за такова обвързване на
властите и системно сработва-
не, за да не се спре кражбата.
Та това си е организирана гру-
па”, възмути се и говорителят
на МС Антон Кутев. Той об-
вини прокуртурата, че не раз-
следва сигналите за корупция
от кабинета “Янев”. Кутев
анонсира, че до дни служебно-
то правителство ще разкрие
нови проблеми и схеми.

Говорителката на Иван Ге-
шев Сийка Милева атакува
правителството със старите
аргументи, че заради предиз-
борната кампания се правели
политически изказвания. Про-
куратурата нямало да допусне
да бъде въвличана в противо-
борството между партиите.
Разкриването на престъпления
и събирането на доказателства
е основно в правомощията на
изпълнителната власт, а в по-
следните месеци прокуратура-
та е сезирана за единични слу-
чаи на евентуални престъпле-
ния, а в много случаи се е и
самосезирала, твърди Милева.

ОИК допусна контрареферендум
в 4 несебърски села

ването, а към 13 ч. избирателната
активност бе 50,88%. Резултатът
прави допитването валидно, защо-
то е преминат прагът от 40%.
Дали то обаче ще бъде признато,
не е ясно. Ден по-рано ЦИК пре-
поръча на ОИК в Несебър да спре
провеждането на референдума до
окончателното решение на съдеб-

ния спор. Според Силвия Димит-
рова, председател на ОИК, съоб-
щението на ЦИК няма разпореди-
телен характер.

До тази ситуация се стигна
след провеждането на референ-
дум за отделянето на Обзор и
околните села от община Не-
себър преди повече от 4 месеца.
Тогава близо две трети от гласу-
валите подкрепиха искането да
се отделят.

Коментар на стр. 8



БЪЛГАРИЯ
ПОНЕДЕЛНИК

5 ЮЛИ 3
2021

Тъмен облак, надвиснал по
обед застрашително над “чини-
ята”, се откри пред очите на
социалисти и симпатизанти на
БСП, след като със сетни сили
изкатериха баира от Историче-
ска поляна към полуразрушения
Дом паметник на БКП, остави-
ли зад гърба си партийните
речи, музиката, танците, кебап-
четата и казанлъшките понички.

Бръснещ студен вятър скова
морните тела, чийто дъх свисти
като от пробит мях, когато в
дъното на каменната пътека,
водеща до монумента, се показа
малка червена точка, която на
фона на зелената трева посте-
пенно растеше, растеше и накрая
разцъфна подобно на ален мак в
букет от няколко червени зна-
мена, носени от група енергич-
ни младежи, завръщащи се вече
от “чинията”.

“Ален мак, самотен нейде
в зелена нива е разцъфнал
и ален поглед безнадеждно
в приведен клас,
наведен клас е приковал.

Така започва едноименната
песен на Иван Сокачев, която
е била любима на Димитър
Благоев и която изпя певецът
Стоян Петров от трибуната на
провелия се в събота социали-
стически събор на Бузлуджа,
където бе отбелязана 130-та
годишнина от създаването на
организираното социалистиче-
ско движение в България. Тази
година заради изборите на 11
юли социалистите подраниха
с честванията, които иначе
традиционно се провеждат
около 2 август, когато през
1891 г. е създадена БСДП.

“Преди 50 години ми връчи-
ха партийната книжка”, казва
усмихнат мъж и подава за авто-
граф на 52-годишната Корнелия

Нинова червена шапка с надпис
БСП. След него и други протя-
гат на председателя на Нацио-
налния съвет шапките си за под-
пис. “Е, как сега ще си я сложа
на главата. Трябва да я пазя”,
обръща се към приятелката си
възрастна дама, след като върху
бялата й капела е положен под-
писът на Нинова, която си про-
бива път към трибуната на Ис-
торическата поляна, докато
двайсетина хиляди души слушат
Берковската духова музика и
“Една българска роза” в изпълне-
нието на Маргарита Хранова.

“Победа, победа” скандира-
ше множеството, докато канди-
датите за народни представите-
ли, партийното ръководство и
коалиционни партньори се на-
реждаха на трибуната. Внезап-
но се оказа, че възгласите са
били малко постфактум, защо-
то водещият на церемонията
прочете от сценария: “Всъщ-
ност ние вече сме победители,
защото благодарение на после-
дователната ни политика в опо-
зиция бившите управляващи са
минало”. Половин час по-късно
обаче се оказа, че и това не е

съвсем точно, защото в речта
си Корнелия Нинова предупре-
ди социалистите: “Моделът
ГЕРБ и Борисов е разклатен, но
не си е отишъл.”

Четири удържани фронта
за четири години обяви от три-
буната Нинова и ги изреди -
задкулисието в държавата, в
партията, мощната им пропа-
гандна сила и външните сили,
които натискали партийното
ръководство да промени същ-
ността си. “Издържахме, не се
предадохме и не се продадох-
ме благодарение на вас”, каза
лидерът на БСП и се поклони
на присъстващите.

Четворката беше отиграна
напълно в сценария. Четирима
социалисти говореха по 4 ми-
нути от трибуната, Нинова го-
вори за 4 фронта и 4 години
борба, за обещания, дадени пре-
ди 4 години, и промяна, започ-
нала на 4 април, за заслужена
победа на 11 юли с бюлетина
номер 4, с която цифра се бяха
закичили хиляди от присъства-
щите на поляната. Над нея оба-
че висяха и жужаха само два
дрона, които заснемаха множе-

ството, а над него се издигаха
две курдисани като човечета
кратуни на прът, едната от ко-
ито със сигурност беше на
Бойко Борисов.

Бившият министър-предсе-
дател и основен противник на
БСП бе наречен от Корнелия
Нинова “самодържец”, когато
тя упрекна новите политически
проекти, без да ги посочва по
име, че злоупотребяват с опо-
зиционните усилия на БСП,
като я наричат “статукво”, че
четири години са мълчали и са
се подмазвали на Борисов, до-
като “само ние се изправихме
срещу корупцията”, а Борисов
е пратил багери на протест
срещу опозицията.

Известно е, че БСП беше
наречена статукво от председа-
теля на “Има такъв народ” Сла-
ви Трифонов. Нинова на два
пъти повтори в речта си, че има
опасност от подмяна вместо
промяна, че стари кукловоди се
готвят да предложат “уж нов
проект на стария модел”. “Ние
искаме истинска промяна и не
ви я предлагаме като концерт на
чалга, облечен в целофан или па-

триотични песни”, обърна се тя
към множеството с прозрачен
намек за кого говори.

И други оратори предупре-
диха за опасността от повторе-
ние на последните десетина го-
дини. Тазгодишният носител на
наградата на БСП “Димитър
Благоев” проф. Петър-Емил
Митев се обърна към събрали-
те се: “Другари и другарки!
Над политическия живот на
страната е паднала доста гъста
сянка - на политически попу-
лизъм и авантюризъм. Да се
призовава за нещо друго, без
това друго да се определя, оз-
начава да се предлага електо-
рален празен политически чек.
Този, който не знае какво е
другото, рискува да повтори
същото, или дори по-лошо.”

Преди него във встъпител-
ното си слово проф. Искра Ба-
ева от организационния коми-
тет по честването на годишни-
ната предупреди, че пред Бълга-
рия сега има две задачи - да се
освободи от олигархията и ма-
фиотите. Втората, по-важната,
според нея - хората от протеста
от 2020 г. да не останат разоча-
ровани. “Да се борим за очове-
чаването на обществото”, при-
зова проф. Баева.

Очовечаването, но под друг
политически ъгъл, също бе част
от речта на Корнелия Нинова.
“Днес бивши социалисти, за
които всички тук са тичали и  са
работили, се отричат от нас.
Днес внуци на комунисти и деца
на социалисти се отричат от би-
ографиите си само с една цел -
власт. Нека не позволяваме на
тези малки проекти да се качват
по раменете на БСП”, призова
лидерът на БСП. “Каквото и да
говорят за нас, нас ни има 130
години, ще има още много по
130”, оптимистично резюмира
Корнелия Нинова, а от уредба-
та гръмна “Боят настана”.

“Аз съм самичък. Всяка го-
дина идвам тук, защото усещам
тези хора като мое семейство”,
споделя пред ДУМА възрастен
мъж. Един от хилядите нарича-
ни често “обикновени социали-
сти”. Всъщност това са крайно
необикновени хора и благода-
рение на искрата, която живее
в тях, дават живот на БСП.
Като например Аня Динева от
Ямбол, пенсионер от седем го-
дини, както самата тя се пред-
стави пред хората. Простичко-
то й слово на два пъти спон-
танно бе прекъсвано от вико-
ве “Победа” и ръкопляскания.
Музикалният педагог каза две-
три обикновени неща за обик-
новените социалисти, които
обикновено гласуват за БСП -
кой друг, ако не БСП, кои дру-
ги, ако не ние. “Взеха ни вре-
мето, да си върнем простран-
ството”, призова към мобили-
зация на 11 юли тя.

Една победа и
четири удържани
фронта отчете БСП
Хиляди отбелязаха на Бузлуджа 130 години от началото
на организираното социалистическо движение

Какви обещания бяха поети

4 Пенсиите да бъдат преизчислени, дори да е условие за съставяне на правителство.

4 Болниците няма да са търговски дружества, каквото и да струва това.

4 ДДС за храните и лекарствата да бъде свален от 20 на 9 процента.

4 Един процент от БВП да отива за култура.

4 Един учебник за един клас за един предмет в цялата страна.

4 Необлагаем минимум от 500 лв. върху доходите за всяко дете.

4 Майчинството през втората година да бъде 10 минимални заплати.

4 Безплатни ясли и детски градини.

4 Безплатни учебници и лекарства за децата.

4 Завръщане на суверенна и независима България, която има добри отношения с Русия.

4 Няма да бъдем родител 1 и родител 2.

Георги ГЕОРГИЕВ
Таня ГЛУХЧЕВА

Изстраданата ни промяна ще бъде заслужена победа на 11 юли с номер 4
и “БСП за България”, заяви лидерът на БСП Корнелия Нинова. Тя добави,
че партията не е сама, а част от новото голямо ляво обединение от 18 партии

СНИМКИ МИХАЕЛА КАТЕРИНСКА

“Дълбоко развълнуван съм от решението да ми бъде
присъдена тази награда. Това е много висока чест, за мен
- повече от държавно отличие”, заяви при получаването
на наградата “Димитър Благоев” проф. Петър-Емил
Митев. Отличието му връчи Корнелия Нинова за принос
към науката и изследване на съвременния социализъм
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Стойте далече от еврото
Влизането на България в еврозоната намирисвало на измама

ОБЯВА
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“Стойте далеч от еврото и борете
корупцията”. За това призова проф.
Стив Ханке в интервю за Нова тв.
“Планът за присъединяване към евро-
зоната е една пародия. Това дори не е
план. Никой не казва какви са пробле-
мите при Валутния борд, защото няма
такива. И никой не казва какви ще са
ползите от еврото, защото няма такива.
Ще има хаос, не ползи. Целият процес
по влизането в еврозоната ми мирише
на измама. Три са елементите, които
най-силно ми намирисват - некомпе-
тентност, нелегитимност и корупция”.
Това заяви проф. Ханке по повод пред-
стоящото приемане на Национален
план за въвеждане на еврото в Бълга-
рия. Според него никога не е имало
официален доклад за това, че приемане-
то на еврото ще донесе основно пози-
тиви за България - като стабилност,
ниски лихвени проценти, по-висок кре-
дитен рейтинг за държавата, повече
инвестиции и по-високи доходи. “Тези
икономисти не знаят какво говорят. Те
просто ви хвърлят прах в очите”, ко-
ментира Ханке. Той припомни, че
България има система на Валутен борд,
която беше въведена през 1997 г., кое-

ПРОФ. СТИВ ХАНКЕ:

Проф. Стив ХАНКЕ

то спря хиперинфлацията и оттогава
системата работи перфектно.

“Българите трябва да се запитат защо
да се сменя модел, който работи отлич-
но? Защо? И това е ключовият въпрос.
Отговорът е, че всички тези промени и

разговори за влизане в еврозоната
всъщност са отвличане на вниманието
от същественото, тъй като правителст-
вата в посткомунистическата епоха се
провалиха в решаването на най-големия
проблем - корупцията, посочи Ханке. На

въпрос как ще се промени животът на
българина, ако страната ни приеме ев-
рото, Ханке заяви: “Не знаем със сигур-
ност и точно в това е част от проблема”.
За него е глупаво и опасно България да
приема еврото. Той даде пример с
Гърция, която след влизането си в евро-
зоната се сблъска с една от най-големи-
те банкови и бюджетни кризи.

“Причината политиците да не ха-
ресват Валутния борд е, че той ги по-
ставя в усмирителна риза и изисква от
тях фискален ред. В България от 1997
г. насам има отлична фискална дисцип-
лина и втория най-нисък дълг в Евро-
па... Изчакайте и вижте - ако се при-
съедините към еврозоната, корупция-
та ще експлоадира в България”, заяви
професорът.

“Няма механизъм, който да ви нака-
ра да се присъедините към еврозоната.
Напротив, ако го направите, ще трябва
да се откажете от вашия паричен суве-
ринитет. При Валутния борд водещата
валута е еврото и левът е свързан с него.
Но какво ще се случи, ако еврото изпад-
не в беда и еврозоната се разпадне?
България с Валутния си борд ще има
паричен суверенитет и лесно може да
смени водещата валута с щатски долар
или с някоя по-стабилна валута от евро-
то”, обясни Ханке.

Само на първите три от
общо деветте отсечки на не-
завършената магистрала “Хе-
мус” върви нормално строител-
ство. По другите участъци или
не се строи нищо, или има ня-
какви подготвителни работи по
трасето, при това с нарушения.
В същото време държавното
предприятие “Автомагистрали”,
“назначено” от предното прави-
телство да доизгради магистра-
лата на Северна България, само
за няколко месеца миналата го-
дина е раздало на фирми, наети
да му помагат, аванси в размер
на 675 милиона лева. Колосал-
ната сума е дадена за магист-
рални участъци, които нямат
строителни разрешителни и ре-
алното им изграждане ще започ-
не след години, съобщи регио-
налният министър Виолета Ко-

Всички договори за реализацията и финансирането на продълже-
нието на газопровода “Турски поток” на българска територия - т.нар.
“Балкански поток”, са били сключени от държавния газов оператор
“Булгартрансгаз” (БТГ) в нарушение на Наредба за лицензирането на
дейностите в енергетиката. Съгласно нейните изисквания “Булгарт-
рансгаз” е трябвало да поиска от Комисията за енергийно и водно
регулиране (КЕВР) предварително одобрение - както на контрактите
със саудитския консорциум “Аркад” и с българо-немската “Ферощал
Балкангаз” за строежа на тръбопровода, така и за банковите заеми,
с които извърши плащания към тези две дружества.

Операторът обаче не сторил това, установи изведнъж про-
верка на КЕВР, чийто глас изобщо не се чуваше преди Бойко
Борисов да падне от власт. Проверката е била разпоредена от
председателя Иван Иванов на 5 април - ден след парламентарни-
те избори. Резултатите от проверката и заключенията на енер-
гийния регулатор са обсъдени на закрито заседание в петък, 2
юли. Докладът със заключенията за нередностите ще бъде изпра-
тен на министъра на енергетиката и на директора на Българския
енергиен холдинг. Нова работна група ще прави допълнително
проучване дали сделките, сключени от БТГ, са довели до
свръхзадлъжнялост на енергийното предприятие и до застраша-
ване на сигурността на снабдяването с природен газ.

КЕВР се сети
за нарушенията при
„Балкански поток”

Платили сме 675 млн. лв.
за магистрала на зелено

митова.  Грешка е, че магистра-
лата се проектира “на парче”,
вместо да има цялостен план и
проект, обясни арх. Иван Шиш-
ков, съветник на Комитова.
Според него тази “тактика” на
предното управление също е
причина за забавянето и пробле-
мите около завършването на
важния инфраструктурен про-
ект. Новият началник на ДНСК
Влади Калинов разкри, че в рай-
она на Ловеч са се натъкнали на
тежки нарушения. При подго-
товката на магистралното трасе
там са изземани земни маси, но
вместо да се превозят и склади-
рат на специално депо за инерт-
ни материали срещу заплащане,
огромните количества пръст
просто са били изсипани набли-
зо, съсипвайки над 80 декара
гори. Арх. Калинов обясни, че

това е “жалък опит” да се спес-
тят някакви разходи за сметка на
природата. Той заяви, че винов-
никът за пораженията ще бъде
накаран да изчисти терена и да
откара земните маси в депо. Това
обаче също ще забави строител-
ството, призна шефът на ДНСК.

Агенция “Пътна инфраст-
руктура” е възложила договори
за текущи ремонти за 2,8 млрд.
лв. при предвидени за целта 370
млн. лв., съобщи в тв предаване-
то “Алтернативата” ми-
нистърът на финансите Асен
Василев. Това е част от резулта-
та от проверките на държавни-
те разходи - има пари, които са
плащани по стари договори от
2015 г. и дори от 2010 г. При
друга група поръчки с лимит 20
млн. лв. са раздадени 170 млн.
лв., каза Василев.

България подкрепи 15% глобален данък печалба

България е сред 130-
те държави в света, които
на 1 юли са одобрили
въвеждането на минимум
15% глобален данък пе-
чалба от 2023 г. Това ста-
ва ясно от съобщение на
разширения формат на
Организацията за иконо-
мическо сътрудничество и
развитие (ОИСР) и Г-20.
Планът за действие въз
основа на договорката се
очаква да бъде финализи-
ран през октомври 2021 г.
В момента ставката на
корпоративния данък у
нас е 10%, което значи, че
най-вероятно ще се нало-
жи промяна в облагането.

Новата минимална

ставка от 15% обаче ще се
прилага за компании с обо-
рот над 750 млн. евро.
Споразумението не изиск-
ва от държавите автома-
тично да определят нова
ставка на корпоративния
си данък, но дава право на
останалите страни да при-
лагат допълнителна ставка
върху приходите на ком-
пании, идващи от държава
с данък печалба под 15%.
Очаква се това да повиши
приходите от облагането в
световен план с около 150
млрд. долара годишно.
През юни “клубът на бо-
гатите” Г-7 на среща на
върха във Великобритания
одобри въвеждането на

глобален корпоративен
данък от минимум 15%,
след като министърът на
финансите на САЩ Джа-
нет Йелън заяви, че светов-
ният минимален данък “ще
сложи край на надпревара-
та към дъното в корпора-
тивното данъчно облага-
не”. Германия приветства
сделката като “колосална
стъпка към данъчната
справедливост”. За Фран-
ция то е “най-важното от
столетие”.

Промяната, за която
са се разбрали 130-те
държави, се състои от два
стълба, става ясно от
съобщението. Минимал-
ната ставка от 15% е вто-

рият стълб, а първият
включва правила за по-
справедливо разпределе-
ние на печалбите на мул-
тинационалните корпора-
ции според държавата, от
която идват постъплени-
ята им. Вторият стълб ще
се прилага за компании с
глобален оборот над 20
млрд. евро. Ако въпрос-
ното мултинационално
дружество има поне 1
млн. евро приходи от да-
дена юрисдикция, то ще
трябва да плаща данък
върху печалбата там. От
споразумението са изклю-
чени добивната промиш-
леност и регулираните
финансови услуги.
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В употреба остават мокрите
кърпички и тютюневите изделия
с филтър 86% от отпадъците по плажовете са пластмасови продукти за еднократна употреба

Някои пластмасови продук-
ти за еднократна употреба вече
са забранени в ЕС. Това става
по силата на директива, при-
ета през 2019 г., която влезе в
сила. Забранени са еднократ-
ните прибори за хранене, чи-
нии, сламки, бъркалки, пласт-
масовите клечки за уши и
пръчки за балони. Търговците
ще са задължени да използват
изделия от стъкло и метал,

които може да бъдат рецикли-
рани. Те все пак имат право да
продадат наличните складови
запаси от пластмасови изделия
за еднократна употреба.

Разпоредбите обаче позво-
ляват по-нататъшно използва-
не на мокри кърпички, под-
ложки, тампони и тютюневи
изделия с филтър, но в бъде-
ще те трябва да имат инфор-
мация върху опаковката или

самия продукт, както и да
посочват какви екологични
последици има неправилното
им третиране.

Целта на влизащата в сила
европейска директива е да се
намали замърсяването с
пластмаса. 86% от отпадъци-
те по плажовете в ЕС са
пластмасови продукти за ед-
нократна употреба, като час-
тици от тях се откриват и в

морските обитатели.
В България, за да е в сила

забраната, първо трябва да
бъде прието съответната на-
редба, която се очаква да влезе
в сила най-късно в началото на
септември, поясняват от Ми-
нистерството на околната сре-
да и водите. Илияна Павлова,
директор на Център “Чиста
индустрия” към Българската
стопанска камара, коментира:

“Нагласата е с приемането на
наредбата да се спре и пуска-
нето на пазара на такива про-
дукти, като наличните в търгов-
ската мрежа ще бъдат използ-
вани до тяхното изчерпване”.

Националното прилагане
на директивата на ЕС за за-
брана на пластмасовите изде-
лия за еднократна употреба е
отговорност на отделните
страни членки.

Много българи ще почиват
на кредит през лятото

Около 78% от българите вече са
резервирали или планират почивката
си за лято 2021, а 84% са избрали да
почиват в България. Хората започват
да преодоляват притесненията от пан-
демията, а проучване на една от ком-
паниите за потребителски кредити
показва, че повечето ще се придържат
към същия бюджет, който са отделяли
за ваканции и преди нея. Анкетата е
направена през юни и в нея са взели
участие 2200 души.

До 1500 лв. ще отделят над 90% от
взелите участие в анкетата. Около 47%
смятат, че тази сума ще бъде до-
статъчна за почивка на двама, а 31% -
за почивка на семейство от трима.
Преди пандемията 89% са отделили
същия бюджет, което показва, че поч-
ти няма разлика във финансовите на-
гласи на анкетираните за отделени
средства за отдих.

62% възнамеряват да изтеглят кре-
дит, за да финансират почивката си,

като 23% от тях признават, че финан-
сите не им достигат да спестяват. 37%
ще изтеглят заем, за да покрият част от
лятната си почивка, а близо 20% ще
вземат кредит, ако бъдат изкушени от
оферта към екзотична дестинация. За
19,5% изтеглянето на кредит е единст-
веният начин да си позволят да отидат
на почивка поради липса на доходи.
Около 37% не са ходили на почивка
през 2020 г. заради пандемията, а 27%
са почивали често.

Ресторантьорите пак искат
легализиране на бакшишите

От Българската хотелиерска и рес-
торантьорска асоциация (БХРА) при-
зовават за ясен регламент за бакшиши-
те, тъй като заради тях често се полу-
чавали несъответствия в касите. “НАП
трябва да допусне до 10% толеранс в
касата или да вземе мерки за легализи-
ране на бакшиша”, призова Станислав
Стоянов, заместник-председател на
БХРА, цитиран от БНР.

Разминаването между касовите на-
личности и отчетените продажби е на-
рушение, което се наказва от НАП. За
неиздаване на касови бележки и укри-
ване на обороти търговците биват не
само глобявани, но може временно -
до 1 месец, обектите им да бъдат за-
творени като допълнително наказание.
Предни години по морските курорти
данъчните подемаха шумни кампании
за дисциплиниране на търговците и
затварянето на заведения за едномесе-

чен срок бе най-големия им кошмар.
Затварянето на бизнеси при първо

установено нарушение от НАП тряб-
ва да бъде прекратено, настояват от
БХРА. Според тях до по-сериозни
санкции трябва да се стига само при
рецидив. Според Стоянов не трябва
също така да се налага наказание на
собственика или управителя на търгов-
ския обект, когато вина за неотчетена
на касовия апарат поръчка или про-
дажба има човек от персонала.

Въпросът с бакшишите е повдиган
и преди от ресторантьорския бранш.
От БХРА са поскали среща със слу-
жебния министър на финансите Асен
Василев и директора на НАП Румен
Спецов, за да обсъдят проблемите,
които според тях създава действащото
законодателство.

Коментар на стр. 8

Близо 1500 тона негодни храни
са спрени за шест месеца

Българската агенция
по безопасност на хра-
ните (БАБХ) не e допус-
нала по пазарите у нас и
в ЕС 1546 тона храни,
внос от трети страни,
които не отговарят на
законодателството. Ко-
личествата са задържани
пред първите шест месе-
ца на годината. За срав-
нение, възбранените
храни на границите през
цялата 2020 г. са 2100
тона, съобщиха от аген-
цията.

Сред храните от не-
животински произход
най-често неотговарящи
на изискванията са прат-
ките с пипер. От начало-
то на тази година са

спрени близо 407 тона
заради лабораторно ус-
тановено наднормено
съдържание на ос-
татъчни вещества от пе-
стициди.

Съставните продукти
например на инстантни-
те супи са най-често
отхвърляните стоки при
граничния контрол
върху храните от живо-
тински произход - 23
тона и 400 кг. Причина-
та е незадоволителната
документална проверка -
липсващи или неотгова-
рящи на законодателст-
вото придружителни до-
кументи. В същата кате-
гория храни инспекто-
рите отчитат възбране-

ни над 23 тона агнешки
субпродукти (например
дреболии) и над 20 тона
млечни продукти.

Всички храни, при
които са установени не-
съответствия от инспек-
торите на дирекция
“Граничен контрол”, не
са допуснати на терито-
рията на страната и ЕС.
Продукцията е била на-
сочена за унищожаване
или е била върната в
страната на произход.
Заловените храни, кои-
то подлежат на съобща-
ване по Системата за
бързо оповестяване на
храни и фуражи, са били
сигнализирани незабав-
но, съобщават от БАБХ.

1,28 млрд. лв. са изплатени
по схемата 60/40

1,276 млрд. лв. са
изплатени по схемата
за запазване на за-
етостта 60/40 от създа-
ването й през март
2020 г. до 15 юни 2021
г., съобщи Министер-
ството на финансите.
Най-много са компен-
сациите в преработва-

щата промишленост -
539 млн. лева. На вто-
ро място по изплатени
средства е секторът на
хотелиерството и рес-
торантьорството -
169,7 млн. лв., а на тре-
то - търговията и ре-
монтът на автомобили
и мотоциклети с из-

платени 145,7 млн. лева.
По над 100 млн. лв. са
получили в транспорта и
добивната промишле-
ност. В края на юни слу-
жебното правителство
съобщи, че схемата 60/
40 ще продължи да дей-
ства и занапред, но с
променени правила.

От септември забраняват
някои еднократни
пластмаси у нас
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Най-малко 80 къщи са напълно
разрушени, 11 души са спасени,
а 20 са обявени за безследно
изчезнали след свлачище в Атами,
централна Япония. Земната маса
с дължина от 2 км е повредила
в различна степен между 100-300
къщи. В спасителния екип са
включени полицаи, пожарникари,
служители от бреговата охрана
и доброволци

СНИМКИ БГНЕС

Нелегални мигранти
атакуват Литва
Броят е им е 13,5 пъти повече от 2020 г,
правителството обяви извънредно положение

Британските превозвачи
искат помощ от армията

Байдън: Москва не стои
зад последната кибератака

Жители на Рим седят в нощта срещу неделя пред столична болница в очакване да бъдат ваксинирани
в рамките на инициативата “Открита нощ”. В Испания през съботното денонощие са регистрирани
12 563 нови случая на заразени от КОВИД-19 и 28 починали. Заболеваемостта се е покачила
до рисковото ниво от 153 случая на 100 000 жители. Броят на заразените в Русия се увеличи
с 25 142 до 5 610 941 души. Това е максимумът от 2 януари

Няколко групи нелегални
мигранти от общо 160 души
бяха задържани в Литва бли-
зо до границата с Беларус.
Това съобщи в неделя пред-
ставителят на Държавната
служба за гранична охрана
към Министерството на
вътрешните работи на бал-
тийската република Гедриус
Мишутис в ефира на нацио-
налното радио LRT, предаде
ТАСС.

В събота, по време на
ареста на група агресивно
настроени нелегални имиг-
ранти, граничарите трябваше
да използват специални сред-
ства. Те прибегнаха до сълзо-
творен газ и няколко преду-
предителни изстрела във
въздуха. Съпротивляващите

се са били свалени на земята
и са им сложили белезници.

“Ситуацията е трудна,
потокът от нелегални миг-
ранти от Беларус към Литва
нараства. 160-те задържани
са най-големият брой зало-
вени за един ден тази годи-
на,” каза той. Преди това
най-масовото беше задържа-
нето на 150 нелегални хора
на 1 юни.

От началото на годината
в Литва са задържани 1098
нелегални мигранти, числото
включва и последните зало-
вени. Те са предимно от ази-
атски страни и са влезли от
територията на Беларус.
Това е 13,5 пъти повече,
отколкото за цялата 2020 г.

Междувременно литов-

ското правителство обяви
извънредно положение за-
ради притока на мигранти
през последните няколко
дни от Беларус, предаде
Асошиейтед прес. Агенция-
та отбелязва, че това е ста-
нало на фона на засиленото
напрежение между ЕС и
правителството на беларус-
кия президент Александър
Лукашенко.

Литовската министърка
на вътрешните работи Агне
Билотайте обясни, че реше-
нието, предложено от
Държавната служба за гра-
нична охрана, е било необ-
ходимо не заради нарасна-
лата заплаха за страната с
население от 2,8 млн. души,
а за да се въведе по-стройна

система за третиране на
пристигащите в Литва миг-
ранти.

“Много е важно да раз-
полагаме със законова сис-
тема и инструменти, за да
можем бързо да вземаме ре-
шения в отговор на появява-
щите се предизвикателства”,
поясни тя на правителстве-
но заседание.

Литва има 679-километ-
рова граница с Беларус.
Според съобщенията повече-
то от мигрантите вече са
подали молба за убежище в
Литва. Сред тях има гражда-
ни на Афганистан, Камерун,
Ирак и Сирия. Литва изгра-
ди палаткови лагери, за да
настани нарасналия брой
нелегални мигранти.

САЩ смятат, че руските власти не са участвали в кибера-
таката наскоро срещу международната софтуерна компания
“Касея”. Това каза президентът Джо Байдън пред репортери по
време на пътуване до Мичиган. Той добави, че Вашингтон все
още няма информация кой стои зад инцидента, съобщава ТАСС.

“Не не сме сигурни дали това са руснаци. Бях информиран,
когато бях в самолета. Първоначалното мнение е, че това не е
руското правителство, но все още не сме сигурни”, каза Байдън,
цитиран от ТАСС.

Русия и САЩ водят закрит диалог между съответните ве-
домства по въпроса за кибератаките срещу жизненоважна ин-
фраструктура на двете страни. Това съобщи руският посланик
във Вашингтон Анатолий Антонов в ефира на ютюб-канала
“Соловьов на живо”.

“Казват ни (в САЩ): “Слушайте, приятели, имате там рус-
наци, които се опитват да бръкнат в джобовете ни, атакуват
жизненоважни инфраструктурни съоръжения и трябва да въве-
дете ред там. Искам да ви кажа, че по този повод върви затво-
рен, сериозен, поверителен разговор между съответните ве-
домства”, каза дипломатът.

Британските фирми за превоз на хранителни стоки се
оплакват от недостиг на шофьори и настояват правителство-
то да помогне. За целта, според тях, армията трябва да бъде
повикана за снабдяване на супермаркетите със стоки.

Островът изпитва остър недостиг на шофьори, след като
заради Брекзит от страната си тръгнаха много работници от
Източна Европа, предимно българи и румънци, съобщава в.
“Индипендънт”. Според статистиката трябват поне 60 000
шофьори на тежкотоварни камиони.

Въпросът бе поставен в Камарата на общините, но пре-
миерът Борис Джонсън не му обърна внимание и не комен-
тира искането да бъде облекчен имиграционният режим, за
да могат повече европейски граждани да запълнят оваканте-
ните места. На извънредна среща на представители на пре-
возвачите със служители от Министерството на околната
среда, храните и селското стопанство е бил отправен призив
за помощ от армията, защото положението е критично и
супермаркетите ги очакват празни рафтове. Но правителст-
вен служител посочи, че няма планове да се използват вой-
ници за такава цел.

Завършена е линейната
част на “Балкански
поток”

Завършена е линейната част

на газопровода “Балкански по-

ток” (продължение на “Турски

поток”) от Турция до Унгария.

Това обяви генералният дирек-

тор на компанията “Сърбиягаз”

Душан Баятович по време на

церемонията по свързване на

тръбата на границата на Сърбия

и Унгария, предава TACC. Газо-

вият капацитет от 15,75 мили-

арда кубически метра може да

се използва в Централна Европа.

Първа китайска разходка
в Космоса

Двама тайконавти извърши-

ха първата китайска разходка в

открития Космос в тандем, за

да извършат дейности по нова-

та орбитална станция на стра-

ната, предадоха медиите. Миси-

ята на двамата астронавти

включва издигане на панорамна

камера извън “Тянхъ”, както и

тестване на роботизирана ръка.

Талибаните превзеха
13 области за ден

Талибаните поеха контрола

над 13 области в Афганистан за

последните 24 часа, съобщиха ме-

стни медии. Областите се нами-

рат в провинциите Такхар, Пак-

тия и Кандахар. Активизиране-

то на фундаменталистите ста-

ва на фона на изтеглянето на

американците и НАТО от Кабул.

Страната може да стигне до

гражданска война.

Президентът
Болсонаро на съд

Върховният съд на Бразилия

разреши наказателно разследва-

не срещу президента Жаир Бол-

сонаро. Той е обвинен в злоупо-

треба при закупуване на индий-

ската ваксина “Коваксин”. Не се

изключва възможността и за об-

винения в други потенциални на-

рушения. По-рано беше съобщено,

че Националната агенция за са-

нитарна инспекция на страната

отново ще обмисли одобрението

на руската ваксина “Спутник V”

срещу новия тип коронавирус.
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Програмата ни е лекарство
срещу съсипията на България

ЗА КАКВО ЩЕ СЕ БОРЯТ ЛЕВИТЕ
КАНДИДАТИ ОТ 5 МИР - ВИДИН

Записа Юри МИХАЛКОВ

БСП има стратегия не
само за Северозапада, а и за
цяла България, тя има програ-
ма за всяка област - здравео-
пазване, образование, иконо-
мика, външна политика, пра-
восъдие и вътрешен ред. За
мое съжаление, тази страте-
гия се отнася и за нашия рай-
он, известен като Североза-
паднал. В предишните парла-
менти изготвихме специален
закон за развитието на Севе-
розапада, предложихме фонд,
който предвижда 100 милио-
на лева ежегодно от държав-

ния бюджет за създаване на
работни места, за селско сто-
панство, за развитието на це-
лия регион. За съжаление, не
получихме подкрепа от оста-
налите политически субекти.
През Северозапада минава
една магистрала без дупки,
която се нарича река Дунав.
И която не струва 12 500 лева

на линеен метър асфалт. Коя-
то обаче не се използва по ни-
какъв начин, макар България
да е член на Дунавската стра-
тегия от 15 години. Тази стра-
тегия обхваща не просто бре-
говата ивица, а и 100 киломе-
тра навътре в сушата. Това,
което успя да измисли прави-
телството на Бойко Борисов
за река Дунав, е велоалея от
Видин до Силистра. Това е бе-
зобразие, търся мека дума, с
която да опиша тази измишль-
отина. Северозападът е пълен
с природни дадености. Бело-

градчишките скали, пещерата
Магура, крепостта баба Вида
предоставят прекрасни усло-
вия за туризъм, които не се
използват. Всички градове и
области по поречието на Ду-
нав в другите държави благо-
денстват, за разлика от нас.

Това няма как да про-
дължи! Част от нашата страте-

гия е именно развитието на Се-
верозапада чрез инвестиции в
хора, инфраструктура, земеде-
лие, в създаването на работни
места. Защото най-големият
бич на Северозапада е демо-
графската катастрофа. Видин-
ска област, както за съжаление
и цяла България, се топи. Из-
чезваме, младите са в чужбина,

голяма част от тях не желаят
да се върнат в България, защо-
то няма работни места, няма
предвидимост на доходите, за
да могат да отглеждат и
издържат своите семейства.
Ние предлагаме грижа за най-
уязвимите групи - младите, ко-
ито да имат семейства, дохо-
ди, сигурност в своята работа

и, разбира се, за възрастните.
БСП беше единствената пар-
тия, която нееднократно вна-
сяше закона за преизчисляване
на всички пенсии, т.е. за вдига-
нето им с около 30 процента.
БСП беше единствената пар-
тия, която внесе този проек-
тозакон и в последното Народ-
но събрание, за съжаление
всички партии се консолиди-
раха срещу този закон. Всич-
ки те не пожелаха нашите
баби и дядовци, нашите майки
и бащи да живеят достоен
живот, защото те са градили
България, която ние сега тряб-
ва да продължим да изгражда-
ме и да пазим, защото тя е
нашата Родина.

Длъжни сме да се пребо-
рим за първото място. Разчи-
таме на всеки български граж-
данин, защото имаме полити-
ка и тя е политика за грижа
към всеки. Имаме програма, а

не чух останалите политичес-
ки сили и кандидати за парла-
мента да имат реална програ-
ма. БСП има програма, която
е адекватна на съвременната
ситуация, в която се намира
България. Тази програма е
единственото лекарство, кое-
то би могло да излекува съси-
паната ни родина.

ЮРИ ЦЕНКОВ:
Системност във
всички сектори

Северозападът е
различен от останалата
България, защото тук
са по-изострени проце-
сите, които се наблю-

дават в цялата стана. Кризата при нас
е по-голяма, бедността е по-голяма,
социалното неравенството е по-го-
лямо. Но като цяло проблемите са
сходни. Съществен момент е да има
обща политика във всички сектори,
каквато ние предлагаме. Няма как да
има развитие без правосъдието, кое-
то да осигурява реда и законността.
На база на тази основа може да гра-
дим икономически мерки, които няма
да изтичат някъде, а ще виждаме ре-
алния ефект от тях.

На следващо място са образова-
нието и здравеопазването, които оси-
гуряват трудовите ресурси на стра-
ната и са съществени за икономиче-
ското развитие. Обяснявам тези неща,
защото е важно да се действа систем-
но и експертно във всички сектори.
Не е редно да фокусираме политика-
та само в едно направление. Необхо-
дима е системност.

Не бих казал, че гласуването за
“Има такъв народ” е под упойка,
както се твърди. По-скоро е
объркване, шоуто е едно, а полити-
ката - друго. Когато започваме да
правим шоу в политиката, започва
да става шоу и в държавата, което
не би трябвало да допускаме. Слави
Трифонов има своите фенове, което
трябва да му се признае като шоу-
мен, но в политиката не трябва да
има шоуменски подход, какъвто на-
блюдаваме в момента.

АНЯ АНГЕЛОВА:
Активна кампания
за машинния вот

В нашия партиен щаб
в Брегово, където съм
председателка на орга-
низацията на БСП, има
симулатор за машинно-

то гласуване и всеки, който желае,
може да дойде и да пробва. Идват хора,
проявяват интерес и когато видят на
практика за какво става въпрос, нямат
притеснения.

Все още обаче има известни
задръжки за машинния вот, вероятно
защото е непознат за хората. И може
би кампанията трябва да бъде по-ак-
тивна, по-широка, за да се обучат хора-
та и да се убедят, че няма нищо обезпо-
коително в машинното гласуване.

МАРУСЯ КАРОВА:
Без силно държавно
участие няма
да се оправим

Без силна държава
нашата страна няма да
се оправи. Трябва да
има специален закон за

Видинска област, защото нещата са
много сериозни, демографската ката-
строфа не е от сега, а от много години,
и само с държавно участие, с държав-
ни средства във всички области може
да се подобри начинът на живот. По-
вече социализъм ще е хубаво, защото
виждаме страните от Северна Европа
да го правят, без да го обявяват, и
хората там живеят много добре.

За съжаление, последните години в
Северозапада се гласува и за ДПС. Ко-
гато беше възродителният процес,
само 600 човека бяха от така нарече-
ните турци. А сега тази партия набра

сила в нашия район, което е необясни-
мо, макар мои познати да казват, че е
заради парите, които се раздават на
хората, за да гласуват за ДПС.

АНДРЕЙ АНДРЕЕВ:
ИТН няма кадри
и експерти

Очакваме да подоб-
рим резултата си от пре-
дишния вот, наблюдава-
ме възвръщане на дове-
рието у хората и се на-

дяваме победата да се случи. Нашите
приоритети са борбата с неравенство-
то, развиване на икономически усло-
вия в региона и ще работим в тези
посоки усилено.

След това, което показа партия “Има
такъв народ” за краткото време, в което
бе в парламента, хората разбраха, че
няма достатъчно кадри и експерти да
ръководи държавата. И ние сме единст-
вената алтернатива, която работи с гри-
жа за обикновените хора, а не за корпо-
рациите, банките и най-богатите.

МАДЛЕН
СТЕФАНОВА:
Мерки за майките
и децата

Като многодетна
майка смятам, че мерки-
те, предвидени в програ-
мата на БСП, са добър

старт за младите родители. В момента
социалната помощ не е достатъчна за
отглеждането на деца. Като майка на
три деца, мога да кажа, че единствена-
та помощ от 240 лева на дете в първи
клас не стига. Докато БСП предвижда
такава помощ, но от 1 до 4 клас. Пре-
движда и безплатни учебници от 1 до
12 клас, а не само за 1 клас, както е

сега. Освен многодетна майка, съм и
студентка. Смятам, че помощта от
2400 лева също не е достатъчна. А
БСП смята тя да се увеличи.

Недопустимо бе в 45-ото НС парти-
ите да отхвърлят подновеното предложе-
ние на БСП за преизчисляване на пенси-
ите. Явно у нас има партии, които смя-
тат, че българският пенсионер би живял
достойно със 185 или 230 лева пенсия.

ЛЮДМИЛ
ГЕОРГИЕВ:
Хората гласуват
за ГЕРБ от страх

Българският народ е
беден, БСП се бори сре-
щу бедността, но в
същото време не е на

първо място. За мен обяснението на
този парадокс е страхът. Страхът е
голям, защото ГЕРБ притежават мест-
ната администрация, притежават поч-
ти всичко като властови ресурс. В
техни ръце е назначаването на работа
по програмите, например - говоря спе-
циално за нашата община, където раз-
двояват програмите, правят ги от 50
на 100. И понеже нямаме производст-
ва, хората гледат да запазят единстве-
ната и да не кажа последна възмож-
ност да имат някакво препитание.
Много от тях са ляво настроени, но ги
е страх и не смеят да гласуват срещу
ГЕРБ. Не смеят и да идват на срещи с
представители на БСП. Тези срещи
трябва да стават тайно, хората избяг-
ват да бъдат засичани с нас, защото ги
виждат и съобщават веднага. Еди кой
си бил там, разговарял с мен, това се
препредава и на роднини, съседи.

ФИЛИП ПОПОВ, ВОДАЧ НА ЛИСТАТА НА „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ”:
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ДАТАТА

5
ПРАЗНИК НА СЛУЖИТЕЛИТЕ НА МВР. Обя-

вен е с решение на МС от 28 февру-
ари 1992 г. Това е едно от първите
министерства, създадено след Ос-
вобождението на България и
възстановяването на българската
държавност. МВР е създадено с
Указ 23 от 17 юли 1879 г. на княз
Александър I Батенберг на основа-
ние чл. 161 от Търновската конституция като
Министерство на вътрешните дела.

1841 - АНГЛИЧАНИНЪТ ТОМАС КУК ОРГА-
НИЗИРА ПЪРВАТА ГРУПОВА ЕКСКУРЗИЯ В
СВЕТА. Участниците - 570 души,
посещават два града във Великобри-
тания. Същата година Кук създава
туристическа агенция и полага ос-
новите на съвременния туризъм.
През 1856 г. организира и първата
голяма екскурзия в Европа, а от
1866 г. предлага екскурзии до САЩ.

1879 - НАЗНАЧЕНО Е ПЪРВОТО БЪЛГАРСКО
ПРАВИТЕЛСТВО. Кабинетът е
съставен от членове на Консер-
вативната партия. Начело за-
става Тодор Бурмов (на снимка-
та). То има временен служебен
характер и провежда първото си
заседание на 7 юли. Управлява
страната в продължение на пет
месеца и успява да изгради ос-
новните структури на държавната машина.

1934 - В СЛИВЕН СЕ РАЖДА НИКОЛАЙ БИ-
НЕВ, АКТЬОР (УМИРА 2003 Г.). Прочут с много-
бройните си театрални
превъплъщения, както и с все-
отдайността си към Мла-
дежкия театър, наречен през
2006 г. на негово име. Снима
се във филмите “Константин
Философ”, “Звезди в косите, сълзи в очите”, “Чуй
петела!”, “Сами сред вълци”, “Нощем с белите
коне”, “Суламит”, “Жребият” и др.

1943 - НАЧАЛО НА БИТКАТА ПРИ КУРСК ПО
ВРЕМЕ НА ВТОРАТА СВЕТОВНА ВОЙНА. Най-
голямата танкова битка в
историята продължава до
23 август 1943 г. В района
на Курската дъга нацисти-
те разполагат с 900 000
души, 10 000 оръдия и ми-
нохвъргачки, около 2700 танка и оръдия, над 2000
самолета. В началото на юли на Курската дъга
Червената армия има над 1,3 млн. души, до 200
000 оръдия и минохвъргачки, около 3600 танка и
самоходни оръдия, до 2800 самолета. На 12 юли
настъпва обратът. Общите загуби на германци-
те са над 500 000 души. Битката извършва коре-
нен прелом в хода на Втората световна война.

1949 - РАЖДА СЕ АТАНАС МИХАЙЛОВ, ФУТ-
БОЛИСТ (УМИРА 2006 Г.). Напа-
дателят, известен с прякора си
Начко, е една от легендите на
“Локомотив” Сф. Техник, майстор
на паса и головия удар, на свобод-
ни удари и голове направо от ъглов
удар. Приключва кариерата си в
“Неа Саламина” (Кипър), впослед-
ствие е треньор и селекционер в “Локо” Сф. Ре-
кордьор по отбелязани голове за националните
отбори (54).

1986 - В МОСКВА СА ОТКРИТИ ПЪРВИТЕ
ИГРИ НА ДОБРА ВОЛЯ.
Инициатор, собственик на
правата за провеждането
им и главен техен спонсор
в началото е американски-
ят предприемач и филантроп Тед Търнър. Учредя-
ването им е реакция на продължаващата криза в
олимпийското движение, свързана с бойкота на
Олимпийските игри в Москва и Лос Анджелис от
двата политически блока в света по това време.

Поредна наглост

От Българската хоте-
лиерска и ресторантьор-
ска асоциация призова-
ха НАП да допусне до
10% толеранс в касите
на заведенията, който да
оправдава бакшишите
или да вземе мерки за
тяхното узаконяване.

Въпроса с бакшиши-
те ресторантьорите са
поставяли и по-рано.
Преди две години от

Асоциацията на заведе-
нията поискаха в касо-
вия бон задължително да
пише какъв е размерът
му. Така щели да се из-
бегнат проблемите с
НАП, когато при про-
верка се засекат повече
пари в касата. От при-
ходната агенция тогава
категорично се противо-
поставиха на подобно
решение, защото  включ-
ването на бакшиша в
касовия бон означава да
се узаконят разликите в
касовите наличности.

Сега претенциите на
кръчмарите придобиват
нови измерения, въпре-
ки че през пандемично-
то лято на 2020 г. задо-
воляваха капризите им
като на непослушни
деца. А те се обидиха,
защото хората не можа-
ха да приемат факта, че

ресторантьорите успяха
да изнудят последното
правителство на ГЕРБ
да им намали ставката на
ДДС на 9%. Въпреки
това приходите от този
данък се свиха. А уж
идеята беше заради на-
маляването на налога
кръчмарите да излязат на
светло. Нищо подобно
не се случи. Оборотите
на заведенията паднаха
с около 45%. Нищо по-
добно не се случи и с
падането на цените.

Според официалната
статистика туристичес-
ките услуги само през
юли на миналата година
поскъпнаха с 16,1%. В
същото време, освен на-
мален на 9% ДДС за ре-
сторанти, заведения,
бира и вино в барове и
дискотеки, държавата
въведе и ред други облек-

чения. При цялата тази
подкрепа с парите на
данъкоплатците се оказа,
че цените за сезона бяха
сериозно надути. Преди
година услугите, предо-
ставяни от ресторанти и
хотели, скочиха с 12%.
Колко ще бъде поскъпва-
нето през този сезон е
рано да се каже. Излиза
обаче, че ресторантьор-
ският бизнес, който е от
най-сивите сектори в
държавата, успя изцяло
да усвои в своя полза
ниския ДДС, което на
теория би трябвало да е
в полза на крайния по-
требител. Ресторантьо-
рите никога не са крили,
че нямат намерение да
свалят цените. И въпре-
ки това кръчмарските
претенции не спират.
Ако и това не е наглост,
здраве му кажи.

Евгени ГАВРИЛОВ

За последните 7-8
години в София е имало
седем опита за провеж-
дане на местен референ-
дум по важни за града
въпроси. Нито един от
тях не се е осъществил.
На другия край на Бълга-
рия, в няколко доста по-
малки населени места, за

по-малко от пет месеца
се състояха две допит-
вания - в първото хора-
та отговаряха на въпро-
са дали искат Обзор и
още шест селища да се
отделят от община Не-
себър, а вчера с кон-
травъпрос четири села
гласуваха дали да оста-
нат в нея.

Референдумите са
нормални инструменти
на пряката демокрация в
една правова държава.
Как обаче е възможно
същата, претендираща за
правова, държава да про-
изведе такъв прецедент -
Централната избирател-
на комисия предупреди,
че не може да се прави
контрареферендум, т.е.
голямата власт в лицето

на ЦИК не е зачетена от
“малката” власт - Общин-
ската избирателна коми-
сия. Същата местна власт
не се съобрази с катего-
ричното решение на бур-
гаския съд, че контраре-
ферендум би бил незако-
нен.

Нагледен и пореден
пример, че местни дере-
беи контролират и жи-
вота, и управлението на
много общини у нас, че
официалната власт е в
ръцете им и дори вече
местната избирателна
комисия е принудена да
им угажда. Конкретната
ситуация с разделянето,
пренареждането, ограж-
дането и разграждането
на общини не е най-важ-
ното нещо. Проблемът е

докъде стига ръката на
официалната управа и
докъде тази на местните
самовластници, които се
разпореждат според соб-
ствените си интереси.

Скандалните дейст-
вия на ОИК ще доведат
до диря от жалби, по-
следващи съдебни каши
и правни неясноти, кои-
то със сигурност ще
опорочат така нарече-
ния контрареферендум.
Съмнително е и дали
той изобщо ще бъде
признат. Само че ще
остане не само в мест-
ната история, но и в
националната, като сим-
вол на безвластието у
нас. Успяха да обърнат
поговорката, че царят
дава, а пъдарят - не.

Деси ВЕЛЕВА

Царят не дава...

Обратен ефект
От стр. 1

А може би Борисов
ще натисне ДПС да пре-
лее гласове на ГЕРБ, та
да е по-търпима загуба-
та? Може би се надява
на нова следизборна ко-
алиция - скрита или явна
с благословията на тур-
ския президент? Това
едва ли би се харесало
дори на хората на Ка-
радайъ и Доган. Не и
сега, когато всички виж-
дат, че “ерата на Бори-
сов” си отива.

Поведението му
много напомня на друг
един политик, който от-
чаяно търсеше подкре-

па в турското посолст-
во в София. И тогава, и
сега зад подобно дейст-
вие прозира национал-
ното предателство. А
на Борисов то вече му
стана навик. Най-пресен
пример - последната му
среща с македонския
премиер Зоран Заев у
нас. Много бързо сам си
плю на физиономията,
като се отрече от всичко
постигнато между Со-
фия и Скопие. За до-
стойнство няма смисъл
да говорим. Помните,
нали? Пред македонския
си “брат” вече бившият
ни министър-председа-
тел говори за “два наро-

да”, “две нации”, “два
езика”, нападна дори
служебния кабинет,
който спокойно можел
да реши проблема, като
вместо да следва досе-
гашната политика на
страната, т.е. тази на не-
говото правителство,
подпише нов договор
със Северна Македония.
Изумителна, гнусна из-
мекярщина!

Но и това поведе-
ние има обяснение -
пак за далаверата. За-
щото няма как да не
бъде свързано с ония
15 000 гласа на маке-
донци с български пас-
порти, договаряни с

посредничеството на
бивш вътрешен ми-
нистър и бивш облас-
тен управител, за кои-
то говори Бойко Раш-
ков. Изглежда купува-
нето и продаването на
гласове се е превърна-
ло в официална полити-
ка на ГЕРБ. И е също
толкова престъпно,
колкото и гласуването
за тази партия. А Бори-
сов показа, че е отчаян
и уплашен човек, който
се лови за сламки. Не е
проблем, че се унижа-
ва. Проблем е, че уни-
жава България. И не му
е за първи път, важно-
то е да е за последен.
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Пука ли се ледът под
научния Остап Бендер?

Велиана ХРИСТОВА

В Русе освобождават
скандалния Венелин Терзиев
от длъжността професор

Гениалният “учен” Венелин Терзиев

Станаха точно три години,
откакто алармирахме за пръв път
за нечуваните подвизи на бизнес-
мена Венелин Терзиев - световен
уникат в науката и висшето обра-
зование, символ на падението в
отраслите на знанието у нас.
Случаят е толкова фрапиращ и
толкова широко известен в бран-
ша и в медиите, че отдавна тряб-
ваше да бъде изведен на чиста
вода. Не би, напротив - възходът
на Остап Бендер продължи. Като
доказателство, че България в по-
следните години е рай за измам-
ниците и ад за честните хора -
във всички сфери.

През юни т.г. ДУМА се
обърна за пореден път към МОН,
при поредния министър - проф.
Николай Денков, с въпроса:
“Има ли проверка от МОН за
случая Венелин Терзиев - чове-
ка, който за три години е защи-
тил 4 докторски дисертации и е
станал професор в 4 различни
висши училища. Очевидно при
спазване на закона това не може
да се случи. Какви са резултати-
те от проверката и ще има ли
последици за Терзиев и за хора-
та, които са му дали научните
степени и длъжностите?”

Припомням накратко

шеметната кариера

на Терзиев. Той се дипломира
през 1997 г. като инженер-химик
и учител по химия в Бургаския
университет “Проф. А. Златаров”.
Същата година специализира сче-
товодство и контрол в Стопан-
ската академия в Свищов. Започ-
ва работа в русенското градче
Ветово, в Службата по заетостта,
която оглавява след 11 месеца.
След това става директор на
Службата по заетостта в Русе, а
не след дълго - зам.-директор на
Националната служба по заетост-
та в София. През 2003 г. е бил и
кандидат за кмет на Русе от ПП
“Гергьовден”. Оглавява фирмата
“Скални материали” АД в Русе,
още 6 фирми и три НПО с дейно-
сти от медицина до строителни
материали. Според Търговския
регистър е свързан с 10 фирми.

От 2014 г. започва фантастич-
ният му “научен възход”. Защи-
тава докторска дисертация по...
икономика във Варненския сво-
боден университет, пет месеца
по-късно става “доктор на науки-

те” (с тема “социална адаптация
на военнослужещите”) в Нацио-
налния военен университет във
Велико Търново. След още 11
месеца геният защитава втори
голям докторат в Стопанската
академия в Свищов - по... финан-
си. За трети път “доктор на на-
уките” Терзиев става на 17 януа-
ри 2018 г. в Бургаския свободен
университет - по “политики в
социалните дейности”.

През 2015 г. е избран за про-
фесор в Русенския университет.
Получил бил благославящо ста-
новище от министър Божидар
Лукарски в кабинета “Борисов 2”.
През февруари 2017 г. “светило-
то” става професор във Висшето
училище по пощи и далекосъоб-
щения, след още година - и в Бур-
гаския свободен университет, как-
то и във военния университет.
Преподава 15 дисциплини, учи
докторанти, прави проекти... Хва-
ли се с научна продукция от око-
ло 2200 статии, с участие в над
1100 конференции у нас и в чуж-
бина, с над 40 монографии и учеб-
ни полагала, с членство в редак-
ционните съвети на над 50 науч-
ни издания в България и в още
десетина страни. Научните му
интереси са разнообразни: обра-
зователни политики и техноло-
гии, развитие и управление на
културно-историческо наследст-
во, социално управление, социал-
ни политики, пазар на труда, уп-
равление на човешките ресурси,
геополитика, национална сигур-
ност и пр.

През 2017 г. Терзиев става
“член-кореспондент” на Руската
академия по естествознание и там
е награден с ордени. Проверка на
ДУМА показа, че и в Русия, и в
ЕС има официални предупрежде-
ния, че тази частна НПО е шарла-
танско формирование, раздаващо
измислени титли и медали.

След първите публикации в
ДУМА бившият министър Кра-
симир Вълчев назначи проверка
по случая. През 2019 г. тя конста-
тира, че няма нарушения на про-
цедурите, но че “при изследване
на четирите дисертационни тру-
да на Венелин Терзиев в 4 различ-
ни висши училища чрез прилага-
не на системата за откриване на
плагиатство Strike Plagiarism е
установено, че във всеки следващ
дисертационен труд на Терзиев
процентът автоплагиатство се
увеличава. Предвид това е сези-
рана Комисията по академична
етика за проверка относно висо-
ка степен на автоплагиатство и
плагиатство в дисертационните
трудове на Венелин Терзиев”.

Въпросната пПоверка така и
не завърши, а в това време Терзи-
ев се обозначи и като гл. научен
секретар в Университетска бол-
ница “Канев” АД в Русе, получи
награда “Учен на годината” от
International Achievements
Research Center в Чикаго. Стана
един от носителите на “Годишна-

та награда за социална иновация
- 2019” на Министерството на
труда и социалната политика. Па-
ралелно въртя с фирми обществе-
ни поръчки за по над 2 милиона
лева и проекти от еврофондове.
А министърът на културата Боил
Банов го назначи за шеф на...
държавната фирма “Реставрация”
ЕАД! През ноември м.г. пак Ба-
нов награди нашия гений с почет-
на значка “Златен век” - заради
значимия му принос към развити-
ето и популяризирането на
българската култура. Терзиев е
участник и в Международното
биенале на хумора и сатирата в
Габрово. За наградата е номини-
ран от: Регионална библиотека
“Любен Каравелов в Русе, Акаде-
мия за музикално, танцово и изо-
бразително изкуство в Пловдив,
Университетска болница “Канев”
в Русе, Военна академия “Г.С. Ра-
ковски” в София.

Ще кажете, че

всичко това
не е възможно

Всеки, който има и най-малък
досег до висшето образование и
науката, не изпитва никакво
съмнение, че става дума не за
друго, а за велик комбинатор.
Най-малкото е, че дори гений
няма как да прави по две научни
публикации на ден! А някогашни-
ят министър и бивш ректор на
Русенския университет доц. Мар-

ко Тодоров публично обясни как
с един и същи текст и с плагиат-
ство може да се множат до стоти-
ци научните публикации на едно
лице. Какво от това? Някои си
лапат баницата, която други им
дават.

Да напомня, че министърът на
ГЕРБ Сергей Игнатов натрапи
т.нар. Закон за развитие на акаде-
мичния състав, действащ от 2011
г., който премахна ВАК и
прехвърли научните степени и
длъжности директно към авто-
номните вузове, без всякакви изи-
сквания. Сега берем плодовете на
това безобразие. Със законова
поправка в 44-тото НС бяха въве-
дени минимални изисквания, а
министърът получи право на кон-
трол при незавършени процеду-
ри. При завършени конкурси оба-
че само при сигнал за плагиатст-
во министърът може да упражни
контрол чрез създадената Коми-
сия по академична етика.

Какво отговори МОН

На въпроса на ДУМА преди
дни от МОН отговориха, че ми-
нистърът проф. Николай Денков
“по собствена инициатива е възло-
жил на Комисията по академична
етика проверка за плагиатство и
автоплагиатство”. В отговора се
обяснява, че за всяка от процеду-
рите за научна степен или
длъжност се определят по трима
хабилитирани арбитри в същата

специалност или професионално
направление. Т.е. за всяка от тит-
лите на Терзиев трябва да се про-
изнесат различни арбитри. Ако се
установят плагиатство и автопла-
гиатство, комисията взема реше-
ние, на лицето се отнемат степе-
ните и министърът може да на-
стоява пред съответните ректори
да го освободят от заеманата
длъжност. Когато има резултат,
МОН ще го оповести, се казва в
отговора.

Е, очевидно ДУМА ще задава
същите въпроси и на следващия
министър. И така - до края на
света. Само че в случая не става
дума само за плагиат, а за очевад-
но мошеничество, документни
врътки, фалшивки и измами в
крупни размери. За което има
текстове в Наказателния кодекс.

Първа промяна...

Но, представете си, най-нео-
чаквано, от в. “Труд”, който от
години е личен рупор и пиар на
лицето Терзиев, дойде първи
сигнал за някаква промяна. Един
бивш декан от Русенския уни-
верситет сипе огън и жупел по
когото намери, защото по пред-
ложение на катедрата, към коя-
то е Терзиев, факултетният
съвет е решил той... да бъде
освободен от длъжността про-
фесор. Причината - получил е
отрицателна оценка при
задължителното атестиране на
преподавателите! От факултета
обясниха за ДУМА, че Венелин
Терзиев поне от година и поло-
вина не се е мяркал във вуза, не
е водил занятията си със сту-
дентите дори онлайн, не се е по-
явил даже да подпише атестаци-
онните документи, а и не може
да бъде открит от колегите си.
Атестиращите са сезирали Ко-
мисията по академична етика
към МОН, че в представените
от Терзиев данни за научни пуб-
ликации има двойки еднакви ста-
тии, че повечето са доклади от
конференции, че цитира сам
себе си, че в публикация с двама
автори след това е добавено
името на Терзиев и тя е пред-
ставена като нова публикация с
куп цитирания на негово име,
които не са цитати от рефери-
рани издания, каквото е изиск-
ването. Оказва се дори, че в ли-
тературна публикация са цити-
рани ни в клин, ни в ръкав тех-
нически изяви на Терзиев, всич-
ко може да се види и провери в
официалния регистър на НА-
ЦИД, казват от факултета. Ос-
вен това Терзиев искал да става
шеф във вуза в Русе, обаче по
закон няма как да заеме ръко-
водна длъжност, понеже там той
е само на четвърт щат. В “Труд”
обаче отрицателната му атеста-
ция е определена като отмъще-
ние от страна на некадърните
преподаватели и ръководство на
университета!

И още един любопитен ак-
цент: според автора на “Труд”,
визиращ ДУМА, Терзиев бил
“охулен чрез една жалка поръчко-
ва статия, публикувана двукрат-
но в някакъв партиен вестник”.
Не, господине, статията не е една,
няколко са през годините. И по-
неже истината не може да бъде
“поръчкова”, в още много честни
медии случаят бе разследван. Ала
ви е удобно да го изкарвате поли-
тически. Не е, криминален е.
Ледът се пропуква под Остап
Бендер. А ви обещавам, че публи-
кациите ще спрат, когато се пре-
махне и в науката сенчестата
държава, в която властта натика
България в последните години.
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ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î ‚ÂÏÂÌÌÓ
˘Â ÔÂÍ˙ÒÌÂ ‚Ó‰ÓÒÌ‡·‰ˇ‚‡ÌÂÚÓ

‚ ˜‡ÒÚ ÓÚ Í‚. ì÷ÂÌÚ˙î Ë „. ¡‡ÌÍˇ

Õ‡ 5 ˛ÎË 2021 „. (ÔÓÌÂ‰ÂÎÌËÍ), ‚˙‚
‚˙ÁÍ‡ Ò ËÁÔ˙ÎÌÂÌËÂ Ì‡ ËÌ‚ÂÒÚËˆËÓÌÂÌ
ÔÓÂÍÚ Á‡ ÂÍÓÌÒÚÛÍˆËˇ Ì‡ ÛÎË˜ÂÌ ‚Ó‰Ó-
ÔÓ‚Ó‰ Ì‡ ·ÛÎ. ì¬‡ÒËÎ ÀÂ‚ÒÍËî, Í‚.
ì÷ÂÌÚ˙î, ÒÂ Ì‡Î‡„‡ ÒÔË‡ÌÂ Ì‡ ‚Ó‰ÓÔÓ‰‡-
‚‡ÌÂÚÓ ÓÚ 09:00 ‰Ó 21:00 ˜‡Ò‡ Ì‡ ÍÎËÂÌÚËÚÂ
Ì‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î, ÊË‚ÂÂ˘Ë ‚ ‡ÈÓÌ‡ Ì‡:
·ÛÎ. ì¬‡ÒËÎ ÀÂ‚ÒÍËî (ÌÂ˜ÂÚÌË ÌÓÏÂ‡), ÓÚ
·ÛÎ. ì ÌˇÁ ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙ ƒÓÌ‰ÛÍÓ‚î ‰Ó ÛÎ.
ì≈ÍÁ‡ı …ÓÒËÙî; ÛÎ. ì—Ú‡‡ ÔÎ‡ÌËÌ‡î, ÓÚ
·ÛÎ. ì¬‡ÒËÎ ÀÂ‚ÒÍËî ‰Ó ÛÎ. ìƒÛÌ‡‚î.

œË ÔÓ‰˙ÎÊËÚÂÎÌÓÒÚ Ì‡ ÒÚÓËÚÂÎÌÓ-
ÂÏÓÌÚÌËÚÂ ‰ÂÈÌÓÒÚË Ì‡‰ 12 ˜‡Ò‡ ì—ÓÙËÈ-
ÒÍ‡ ‚Ó‰‡î ˘Â ÓÒË„ÛË ‡ÎÚÂÌ‡ÚË‚ÌÓ ‚Ó‰Ó-
ÒÌ‡·‰ˇ‚‡ÌÂ Ò ‚Ó‰ÓÌÓÒÍ‡ Ì‡ ‡‰ÂÒ: ·ÛÎ.
ì¬‡ÒËÎ ÀÂ‚ÒÍËî - Í˙ÒÚÓ‚Ë˘ÂÚÓ Ò ÛÎ. ì–Ó-
ÒËˆ‡î.

—ÎÂ‰ Â‡ÎËÁ‡ˆËˇÚ‡ Ì‡ ÚÓÁË ËÌ‚ÂÒÚËˆË-
ÓÌÂÌ ÔÓÂÍÚ ÍÎËÂÌÚËÚÂ Ì‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î,
ÊË‚ÂÂ˘Ë ‚ ‡ÈÓÌ‡, ̆ Â ÔÓ˜Û‚ÒÚ‚‡Ú ÁÌ‡˜ËÚÂÎ-
ÌÓ ÔÓ‰Ó·ÂÌÓÚÓ Í‡˜ÂÒÚ‚Ó Ì‡ ÔÂ‰ÓÒÚ‡‚ˇÌË-
ÚÂ ÛÒÎÛ„Ë.

Õ‡ 5 ˛ÎË 2021 „. (ÔÓÌÂ‰ÂÎÌËÍ), ‚˙‚
‚˙ÁÍ‡ Ò ÂÍÓÌÒÚÛÍˆËˇ Ì‡ ÛÎË˜ÂÌ ‚Ó‰ÓÔÓ-
‚Ó‰ Ì‡ ÛÎ. ì»‚‡Ì ¬‡ÁÓ‚î, „. ¡‡ÌÍˇ, ÒÂ
Ì‡Î‡„‡ ÒÔË‡ÌÂ Ì‡ ‚Ó‰ÓÔÓ‰‡‚‡ÌÂÚÓ ÓÚ 09:00

‰Ó 21:00 ˜‡Ò‡ Ì‡ ÍÎËÂÌÚËÚÂ Ì‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡
‚Ó‰‡î, ÊË‚ÂÂ˘Ë ‚ ‡ÈÓÌ‡ Ì‡: ·ÛÎ. ì¬‡-
Ì‡î, ÛÎ. ì»Î‡ËÓÌ Ã‡Í‡ËÓÔÓÎÒÍËî, ÛÎ.
ì√ÂÓ„Ë ¡ÂÌÍÓ‚ÒÍËî Ë ÛÎ. ì ÌˇÁ ¡ÓËÒ Iî;
Í‚. ì¬Â‰ËÍ‡Îî.

œË ÔÓ‰˙ÎÊËÚÂÎÌÓÒÚ Ì‡ ÒÚÓËÚÂÎÌÓ-
ÂÏÓÌÚÌËÚÂ ‰ÂÈÌÓÒÚË Ì‡‰ 12 ˜‡Ò‡ ì—ÓÙËÈ-
ÒÍ‡ ‚Ó‰‡î ˘Â ÓÒË„ÛË ‡ÎÚÂÌ‡ÚË‚ÌÓ ‚Ó‰Ó-
ÒÌ‡·‰ˇ‚‡ÌÂ Ò ‚Ó‰ÓÌÓÒÍË Ì‡ ‡‰ÂÒ: ÛÎ.
ì÷‡ ŒÒ‚Ó·Ó‰ËÚÂÎî Ì‡ Í˙ÒÚÓ‚Ë˘ÂÚÓ Ò
ÛÎ. ì÷‡ —ËÏÂÓÌî - ÔÂ‰ Ó·˘ËÌ‡Ú‡; Í‚.
ì¬Â‰ËÍ‡Îî - Ì‡ ÔÎÓ˘‡‰‡.

–ÂÏÓÌÚÌËÚÂ ‰ÂÈÌÓÒÚË ˘Â ÓÒË„ÛˇÚ ÔÓ-
‰Ó·Ó ÛÔ‡‚ÎÂÌËÂ Ì‡ ‚Ó‰ÓÔÓ‚Ó‰Ì‡Ú‡
ÏÂÊ‡, Í‡ÚÓ Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌÓ ÒÂ Ó„‡ÌË˜‡Ú
ÁÓÌËÚÂ Ì‡ Â‚ÂÌÚÛ‡ÎÌË ·˙‰Â˘Ë Ì‡Û¯ÂÌËˇ
Ì‡ ‚Ó‰ÓÒÌ‡·‰ˇ‚‡ÌÂÚÓ.

«‡ÒÂ„Ì‡ÚËÚÂ ÓÚ ÔÂÍ˙Ò‚‡ÌÂÚÓ Ì‡ ‚Ó‰‡-
Ú‡, ÏÓ„‡Ú ‰‡ ÔÓÎÛ˜‡Ú ÔÓ‚Â˜Â ËÌÙÓÏ‡ˆËˇ
ÓÚ “ÂÎÂÙÓÌÌËˇ ˆÂÌÚ˙ Ì‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î
¿ƒ Ì‡ ÚÂÎÂÙÓÌ 0800 121 21 ËÎË ‰‡ ÒÎÂ‰ˇÚ Á‡
‡Á‚ËÚËÂÚÓ Ì‡ ‚ÒË˜ÍË ÚÂÍÛ˘Ë ÚÂÂÌÌË
‰ÂÈÌÓÒÚË ‚ Â‡ÎÌÓ ‚ÂÏÂ ˜ÂÁ ¬ËÚÛ‡Î-
ÌËˇ ËÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ ˆÂÌÚ˙ Ì‡ ‰ÛÊÂÒÚ-
‚ÓÚÓ - https://sofiyskavoda.bg/water-stops.

ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î ¿ƒ ÔÂ‰‚‡ËÚÂÎÌÓ ÒÂ
ËÁ‚ËÌˇ‚‡ Ì‡ Ò‚ÓËÚÂ ÍÎËÂÌÚË Á‡ ÔË˜ËÌÂÌË-
ÚÂ ‚ÂÏÂÌÌË ÌÂÛ‰Ó·ÒÚ‚‡!

»ÌÚÂÌÂÚ Ò‡ÈÚ˙Ú Ì‡ ‰ÛÊÂÒÚ‚ÓÚÓ
(www.sofiyskavoda.bg) ‰‡‚‡ ‚˙ÁÏÓÊÌÓÒÚ Ì‡
ÍÎËÂÌÚËÚÂ ‰‡ ÒÂ ‡·ÓÌË‡Ú Á‡ Ò˙Ó·˘ÂÌËˇÚ‡
Á‡ ÔÂÍ˙Ò‚‡ÌÂ Ì‡ ‚Ó‰ÓÔÓ‰‡‚‡ÌÂÚÓ. Õ‡ ÂÎÂ-
ÍÚÓÌÌ‡Ú‡ ÒË ÔÓ˘‡ ÚÂ ÏÓ„‡Ú ÎË˜ÌÓ ‰‡
ÔÓÎÛ˜‡‚‡Ú ËÌÙÓÏ‡ˆËˇ Á‡ ÔÎ‡ÌË‡ÌËÚÂ
ÒÔË‡ÌËˇ. ƒÛ„ Ì‡˜ËÌ Â ‰‡ ÒÂ ‚˙ÁÔÓÎÁ‚‡Ú
ÓÚ ·ÂÁÔÎ‡ÚÌ‡Ú‡ ÛÒÎÛ„‡ Á‡ ËÁ‚ÂÒÚˇ‚‡ÌÂ ˜ÂÁ
—Ã—.

ŒÚ‰ÂÎ  ÓÏÛÌËÍ‡ˆËË
Ì‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î

Ето определението за
новата криза, което ни
предлага близката до
Партията на европейски-
те социалисти Фондация
за прогресивни европей-
ски изследвания FEPS:
“Пандемията предизвика
криза с разнопосочни и
тежки последици за здра-
вето и социалните, ико-
номическите, политичес-
ките и културните даде-
ности във всички страни.
Кризата се развива при
несъвпадащи си фази на
изключителен натиск
върху здравните системи
и налагащи се локдаун-ог-
раничения, придружени
от периоди на облекча-
ване на ограничения и
възстановяване на дейно-
сти, заедно с мерки за не-
допускане на дълбока ре-
цесия и за преминаване
към възстановяване, изи-
скващо цялостна транс-
формация на икономиче-
ския и обществения жи-
вот. Моментът е реша-
ващ дали ще бъде форми-
ран един нов глобален
ред или напротив.”

В недалечното мина-
ло вече имаше такъв

момент - очакванията, че
след края на студената
война на мястото на бло-
ковото противопоставя-
не ще настъпи процес на
общоевропейско и тран-
севропейско сътрудни-
чество, основаващо се на
общи ценности и инте-
реси. Но вместо това от
края на 90-те години на
миналия век надделя об-
ратният процес на нова,

все
по-задълбочаваща
се конфронтация

по нови разделителни
линии между страните
на Стария континент -
резултат от ретроград-
ното връщане към под-
ходите и прийомите на
студената война.

Кризата, предизвика-
на от пандемията, има
своите специфични про-
явления в различните
райони на света, в това
число и този на Балка-
ните и Черно море, ре-
гион, исторически неед-
нократно ставал поле на
унищожителен сблъсък
на геостратегически ин-
тереси. Тук надеждите за
ново начало бяха особе-
но болезнено опроверга-
ни от новия кръг разру-
шителни съперничества.

Президентът на Рус-
ката федерация Влади-
мир Путин в своята про-
грамна статия в “Ди
Цайт” от знаковата дата
22 юни предложи исто-
рически изстрадан път за
изход от сегашното за-
страшително задълбоча-

ване на конфронтацията.
В нея той преди всичко
подчертава, че сегашната
деградация на  стабил-
ността и сигурността
води до зачеркване на
огромните възможности,
които кооперирането
предлага именно днес,
когато всички се
сблъскват с пандемията и
нейните изключително
тежки социални и иконо-
мически последици. И
припомня, че благоденст-
вието и прогресът на
Европа винаги са били

възможни само чрез об-
щите усилия на всички
европейски страни, в
това число и на Русия
като една от най-големи-
те европейски държави,
неразривно свързана
културно и исторически
с Европа. Ето защо Ру-
сия се обявява за възста-
новяването на всеобхват-
но партньорство с Евро-
па по целия кръг

въпроси от взаимен
интерес

- стратегическата ста-
билност, здравеопазва-
нето и образованието,
цифровизацията, енерге-
тиката и културата, на-
уката и технологиите,
решаването на климатич-
ните и екологичните
проблеми. Като в заклю-
чение президентът Пу-
тин проникновено под-
чертава: “Просто не
можем да си позволим да
влачим със себе си това-
ра на минали недоразу-
мения, конфликти, оби-
ди и грешки.” И призо-
вава: “Убедени сме, че
ние всички сме длъжни
да признаем тези грешки
и да ги поправим.”

А че такъв подход е
напълно приложим, до-
каза срещата на прези-
дентите на САЩ и на
Русия в Женева от 16
юни. Байдън и Путин се
договориха в близко
бъдеще заедно да стар-
тират интегриран двуст-
ранен диалог за страте-
гическа стабилност, кой-
то, съгласно съвместно-
то заявление от срещата,
следва да бъде задълбо-
чен и засилен с цел да

положи основите за
бъдещите мерки за кон-
трол на въоръженията и
намаляване на рисковете.
Бързо последвалата гер-
манско-френска инициа-
тива за среща на 27-те с
руския президент показа
колко навременен и ну-
жен е именно такъв раз-
чупващ конфронтацията
подход, но и колко труд-
но е да се преодоляват
силите на противопоста-
вянето.

За Балканите и Чер-
но море именно под-
ходът на включването и
градивното сътрудниче-
ство е в състояние да
открие нова перспекти-
ва за региона. Сега на-
пример, интегрирането
на страните от Западни-
те Балкани в ЕС е в
задънена улица, защото
доминира вредящият
стремеж за противопос-
тавяне и изолиране на
Русия и на Китай, вмес-
то да се потърсят допир-
ните точки и проектите
от взаимен интерес като
основи за дългосрочно
стабилно развитие на
региона. Ясен пример за
именно такъв подход
отпреди 25 години пред-
ставлява стартът в Со-
фия, през юли 1996 г.,
на Процеса на сътруд-
ничество в Югоизточна
Европа като инициатива
на страните от региона,
пряко подкрепена от
водещите европейски
държави, в това число и
от Русия, както и от
САЩ, и от основните
международни и регио-
нални организации. Що
се отнася до Черномо-
рието, то плановете по

линия на НАТО за
превръщането му в аре-
на на нарастващо пряко
военно противопоставя-
не с Русия следва час по-
скоро да бъдат изоставе-
ни, като проблемите ста-
нат приоритетна тема на
новия стратегически ру-
ско-американски диалог
за незабавно овладяване
на ескалиращото напре-
жение и за премахване
на преките рискове не
само за регионалната, но
и за европейската и за
глобалната сигурност.

Сега е моментът за

решителна намеса
на гражданското

общество

за да се скъса с натрупа-
ните разделения и враж-
ди в полза на световен
ред, основан на равно-
правието и споделените
интереси - незаменимите
гаранции за стабилност и
просперитет в условията
на глобални пандемични
кризи и безпрецедентни
трансформации. Път към
такъв ред несъмнено
представлява идеята за
единно пространство на
сътрудничество и сигур-
ност от Атлантика до
Пасифика, включващо
формати като Европей-
ския съюз и Евразийския
икономически съюз. По-
вече от очевидно е, че
именно такова простран-
ство е незаменимо като
решаваща основа за трай-
на и съзидателна регио-
нална стабилност и раз-
витие, истина, напълно
валидна за невралгичното
пространство на Балка-
ните и Черноморието.

Регионалното сътрудничество

Георги ПИРИНСКИ

В търсене на отговори за новата криза и перспективите на съвременния свят

Туризъм, а не конфронтация в Черно море
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Дори да предложим гениални икономически проекти,
те няма да се случат без човешки ресурс, смята водачът
на листата на „БСП за България” в 13 МИР - Пазарджик

ДРАГОМИР СТОЙНЕВ:

Интервю на Павлета ДАВИДОВА

Кризата показа,
че политиката
на ГЕРБ е неадекватна

 Г-н Стойнев, от години на-
стоявате социалистите да гово-
рят повече за икономика, а не само
за социални мерки...

- Не разделям икономиката от со-
циалните и фискалните мерки, от
данъчната политика. Това е обща те-
ритория на държавното управление,
ако работим в една посока и синхрон
можем да говорим за обществено бла-
годенствие. Няма как да правиш каче-
ствена социална политика при нера-
ботеща икономика. Основният ре-
сурс за икономиката е човешкият
капитал, а той се произвежда от со-
циалната, здравната, образователна-
та системи. Нито фискалната поли-
тика, нито данъците са свещени кра-
ви. Те трябва да са продукт на иконо-
мическите и социалните реалности.

Повече от десет години държавата
ни е приклещена в ретроградна систе-
ма на сбъркана фискална политика,
неработещи икономически мерки и
проформа стимули, на фаворизиране
на външни и неглижиране на вътреш-
ни инвестиции, на липсваща връзка
между качествено образование и ико-
номически амбиции на националната
икономика... Ако въобще можем да го-
ворим за национални амбиции в ико-
номиката, те се ограничиха до усвоя-
ване на евросредства. Като прибавим
корупцията, лошото изпълнение и за-
бавянията по публичната инфраструк-
тура, горе-долу е ясно защо сме в без-
перспективна ситуация.

 А какви са перспективите спо-
ред БСП?

- Налице е достатъчен ресурс - и
външен, чрез европейски инструменти

като Плана за възстановяване и устой-
чивост, и вътрешен - в огромния “спящ”
банков ресурс, чрез който може да се
направи икономически скок. Липсват
идеи и проекти къде да го насочим, за
да тръгне икономиката. БСП настоява
да го насочим първо в човешкия фак-
тор - реформи в образователната, здрав-
ната и социалната политика, след това
в сектори с висок брутен продукт -
високотехнологични български произ-
водства, коопериране със световни
технологични лидери, чисто земеделие
и преработвателна промишленост. Тех-
нологии, иновативни производства за
нуждите на индустрията, транспорта,
фармацията, медицината, производст-
вото на чиста и качествена храна - това
е бъдещето. В част от тези сфери има-
ме традиции, но те са само за имидж.
Можем да напреднем много, само ако
планираме и инвестираме умно налич-
ния ресурс. Трябва да има пътища и
инфраструктура, ВиК мрежа, напои-
телни системи - но това са сектори,
които да обслужват по-бързото при-
движване към целта, те не са самата
цел. Дори да предложим гениални про-
екти, те няма да бъдат възможни без
хората. БСП е единствената политиче-
ска сила, която говори за инвестиции в
човешкия ресурс, в хората.

 КОВИД-19 преобърна всички
сектори, какви мерки трябваше да се
вземат, за да се избегне колапсът?

- Кризата показва, че политиката на
ГЕРБ е тотално неадекватна. Те гледаха
на ЕК като на дойна крава, освен това
нямаше реална подкрепа за бизнеса и
парите изтичаха в неефективни мерки и
програми. Предприемачите започват да
се събуждат, но със собствени сили.
Бизнесът не получи ликвидна подкрепа
през пандемията, а това пряко се отрази
и на пазара на труда - няма работещи
фирми, няма растеж, няма доходи. Не-

обходима е по-голяма ликвидна подкре-
па. Действията на сегашното правител-
ство не са докрай фокусирани - пак се
влагат огромни ресурси във финансови
инструменти, които се доказа, че не
достигат до бизнеса. Има огромен ре-
сурс в българските банки, той трябва да
бъде двигател на растежа. Ако през ми-
налите години икономиката се движеше
от чуждестранни инвестиции, сега ико-
номиката трябва да се движи от вътреш-
ни. Капиталовите пазари са с ключова
роля, те трябва да бъдат мобилизирани
заедно с огромните депозити в банките.

 Планът за възстановяване и
устойчивост и разглеждането му в
НС беше ваша кауза в последния
мандат на ГЕРБ, какво се случи?

- ГЕРБ не пожелаха да покажат
публично документа, който правител-
ството им разписа, не искаха да се
дискутира по какви направления и
проекти в България ще влязат 12 мили-
арда лева европейска помощ. Това
беше моята дълга битка като председа-
тел на Комисията по европейките
въпроси и контрол на европейските
фондове. И не се случи, дори когато
ЕК направи препоръка! Сега планът се
преработва от служебния кабинет.
Иска ми се заедно с външното финан-
сиране държавата да отдели и собст-
вен публичен ресурс, както направиха
във Франция. Външен и вътрешен ре-
сурс, насочен към възстановяване и ус-
корен ръст - това е формулата.

 Ще променя ли БСП данъци?
- Смятаме да намалим ДДС за ле-

карствата и храните, за да се намалят
неравенствата. Искаме да въведем се-
мейно подоходно облагане, за да имат
подкрепа семействата с деца, т.е. да се
намали данъчната основа с 500 лева за
дете. Това е правилната политика и,
забележете, че тя е обвързана с целите
на икономическата ни политика. Наци-

ята ни е на изчезване, младите трябва
да остават тук. Облекчаването на се-
мейните бюджети на младите ще насо-
чи средства в потребление. За второ и
трето дете ще има еднократна помощ
от 6500 лева за всяко семейство, но
единствено при условие, че поне еди-
ният родител се е осигурявал две годи-
ни назад. Не възнамеряваме да увели-
чаваме данъците за бизнеса, по-важно
е да има електронно правителство, за
да се намали натискът върху него.
Искаме държавата да бъде партньор
на българския бизнес.

 Водите листата в Пазард-
жик, след като през последните
няколко години представлявахте
област Стара Загора в парламен-
та. По какво си приличат и по как-
во се различават двата региона?

- Големите проблеми в бизнес сре-
дата са общи. Старозагорско е изпра-
вено пред голямото предизвикателство
на трансформацията на комплекса
“Марица Изток”. Забавяне, отлагане,
възпрепятстване на оздравителни про-
цеси, липса на проекти и решения, за-
бавяне на Регионалния план за спра-
ведлив преход, по който има осигуре-
но европейско финансиране - това се
случваше на управленско ниво в енер-
гийното сърце на държавата. Причи-
ната - страхът от решения, страхът да
се каже на хората истината. Работата
там предстои и в БСП имаме конкрет-
ни виждания как да се случи трансфор-
мацията, фокусът ни е запазването на
работните места в региона.

Пазарджик е област с други харак-
теристики, но по част от проблемите на
предприятията тук съм работил и като
министър на икономиката. Пазарджик е
между два големи икономически центъ-
ра - София и Пловдив, които изсмукват
и перспективни инвестиции, и работна
ръка. Регионалната икономика има по-
тенциал - тук има много сериозни про-
изводства. Част от тях са високотехно-
логични и работят основно за износ,
благодарение на собствените си уси-
лия. Трябва им подкрепа за развитие,
външна експанзия и най-вече работна
ръка. В планинската част на областта
сериозно стои проблемът с опазването
на горите и нарушаването на екоравно-
весието. Изключителен е и въпросът за
управлението на водите - това е област
с огромна концентрация на естествени
извори и изключително богатство на ми-
нерални води, които обаче се управля-
ват неефективно. Районът е изключи-
телно благодатен за туризъм - балнео-
логия, исторически, екотуризъм. Велин-
град е национален курорт, но в област-
та може да бъде изграден конгломерат
от туристически дестинации с целого-
дишен цикъл на туристически продукт.
Предприемачите не могат да го напра-
вят сами - тук е мястото на държавната
политика в туризма.

 45-ото НС не просъществува
дълго, но остави впечатлението за
хаос и взаимна антипатия между
почти всички партии, какво е необхо-
димо за работещ парламент?

- Не мисля, че БСП е изпитвала
антипатия или е допринесла за хаоса.
Съставът на предишния парламент бе
подреден от избирателя и се надявам,
че разумните сили са направили свои-
те анализи. Превръщането на парла-
мента в шоу програма е дразнещо. Не
виждаме в парламентарната трибуна
само средство да ни показват по теле-
визията. Зад атрактивните парламен-
тарни дни обаче се случиха и сериозни
процеси - започна ревизия на модела
“Борисов”. Тя бе продължение на пар-
ламентарните усилия на БСП в някол-
ко поредни мандата и чрез вотовете на
недоверие, и чрез напускане на парла-
мента да покаже публично ефектите от
управлението на ГЕРБ.

За нас следващият парламент има
задачата да излъчи правителство и да
проведе реформи, което означава да си
върне функциите по Конституция - за-
конотворчество и контрол над дейст-
вията на правителството.

ДРАГОМИР СТОЙНЕВ е роден на 6 май 1976 г.
в Триполи, Либия. Икономист, завършил
е Сорбоната и френското училище за висши
кадри и политици ENA. Има дългогодишен
парламентарен опит още от 41-вото Народно
събрание. Бил е председател на Комисията по
труда и социалната политика в 41-вото НС,
на Комисията по европейски въпроси и контрол
на европейските фондове в 44-тото НС, оглавявал
е и групата за приятелство България-Франция
в 44-тото и 43-тото НС. Бил е и зам.-председател
на ПГ “БСП за България” в 44-тото НС,
а в периода 2013-2014 г. е министър на икономиката
и енергетиката. Вносител на десетки социални и
икономически законопроекти. Член на НС на БСП.
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„Фантомът на
операта” гостува
на Античния

Поредната самостоятел-
на изложба на отдавна
утвърдилия се в българско-
то художествено простран-
ство художник наивист
Петър Димов е подредена в
столичната галерия “Па-
риж” (ул. “Цар Самуил” 47)
до 10 юли, научи ДУМА от
Надя и Борис Павлови.

Темата на експозицията
“Балкански карнавал” е
вдъхновена от цялата пан-
демична и постпандемична

Петър Димов подреди в „Париж”
картини, бликащи от живот
реалност, която ни заоби-
каля от доста време. Петър
Димов е намерил своето
спасение, като е създал
един невероятен свят на
карнавална суматоха, весе-
лие и много закачки, и така
е сътворил тези бликащи
от живот картини. В тях
главни герои са цирковите
артисти - най-вече клоуни-
те и акробатите. Помежду
им плавно прелитат голе-
ми балони, пълни с весели
музиканти, които сякаш чу-
ваме колко силно удрят чи-
нелите, свирят на цигулки-
те и надуват тромбони и
кларинети. Като във филм
на Кустурица. Навсякъде
цари атмосфера на весе-
лие, радост и най-вече
празничност. Циркът е
пътуващ, хора и животни
се люлеят, премятат, жонг-
лират и балансират, а мал-

“Небесен квартет”

срещаме с любимите фолк-
лорни теми на автора, къде-
то наивизъм и сюрреа-
лизъм си подават ръка. В
тези стари български при-
казки младата булка е ях-
нала своя петел и заедно
бягат през нощта от село-
то, а по-нататък козел с чо-
вешко лице е подгонил кра-
сива девойка с дълги
развeни коси. Пейзажите
са пасторални и идилични,
от тях лъха тишина, спо-
койствие и топлота.

Петър Димов е завършил
Московския университет
по изкуствата, член е на
СБХ, а негови картини са
притежание на множество
български и чуждестранни
колекции.

Изложбата може да бъде
разгледана на живо или он-
лайн в сайта на галерия
“Париж”.

Най-касовият спектакъл на Музи-
калния театър - “Фантомът на опера-
та”, гостува на Античния театър в
Пловдив. Зрелищният мюзикъл на сто-
личната трупа за първи път излиза на
открита сцена. Вечната тема за нераз-
брания гений и посредственото обще-
ство, въплътена в шедьовъра на  Уебър,
ще оживее на 5 юли от 21 ч. на Антич-
ния театър в Пловдив.

На сцената на Музикалния театър
декорът се монтира в продължение на
два дни. Най-голямото предизвикател-
ство е тежката над два тона метална
конструкция, която се извисява на
височина шест метра над сцената. Тя
онагледява парижката опера “Попю-
лер”, където се развива действието в
мрачната готическа история за нераз-
брания гений и неговата любима във
“Фантомът на операта”.

“Естественият декор от две нива на
Античния театър в Пловдив и непо-
вторимата атмосфера на тази вековна
сцена са най-подходящото място, къде-
то можем да пренесем “Фантомът на
операта”, казва директорката на Му-
зикалния театър Марияна Арсенова.
Този шедьовър на световния мюзикъл,
който продължава да се играе с успех
в много страни по света, а у нас - на
сцената на Музикалния театър, с нищо
няма да загуби от силата и въздействи-
ето си на фона на адаптирания декор
за Античния театър в Пловдив. На

Най-скъпата
постановка
на Музикалния
театър ще гледат
на 5 юли в Пловдив

СНИМКА НМТ “СТЕФАН МАКЕДОНСКИ”

тази сцена той ще бъде съпреживян
още по-силно от публиката.” В хито-
вото заглавие участва почти цялата
трупа от солисти, хор, балет и ор-
кестър на Музикалния театър.

“Фантомът на операта” е най-
скъпата постановка на Музикалния
театър, който е създал традиции в
жанра на мюзикъла у нас и е поставил
най-много от творбите на Андрю Лойд
Уебър на своята сцена. За “Фантомът
на операта” са платени най-скъпите
авторски права в историята на театъ-
ра и са инвестирани допълнителни
средства в мащабна сценография, тех-
ника и в изработването на 400 ориги-
нални костюма. Режисьор на спектакъ-
ла е Пламен Карталов. Сценографията
е дело на Миодраг Табачки (Сърбия),
Иван Савов и Пеньо Пирозов. Худож-
ници на костюмите са Цветанка Пет-
кова-Стойнова и Иван Савов.

На Античния театър в Пловдив на
5 юли ще гледаме артистите Владимир
Михайлов (Фантомът), Християна Ло-
изу (Кристин Дае), Денко Проданов
(Раул), Христо Сарафов (Ришар Фир-
мен), Николай Борисов (Жил Андре),
Людмила Козарева (Мадам Жири), Де-
сислава Николова (Мег Жири), Зорни-
ца Дамянова (Карлота), Георги Ханд-
жиев (Убалдо Пианджи), Лъчезар Лаза-
ров (Жозеф Буке), Кръстан Кръстанов
(Мосю Льофевр), Александър Василев
(Мосю Рейе) и други. Участват хор,
балет и оркестър на Музикалния те-
атър с диригент Юли Дамянов.

След повече от 30 години на пове-
че от 160 сцени по света и над
70 престижни награди, от които
21 “Грами” - ненадминат рекорд и до-
сега, “Фантомът на операта” покоря-
ва сърцата и на взискателната българ-
ска публика.

ки балеринки се въртят в
шеметен танц. Всички са се
впуснали в празника на жи-
вота и грабят с пълни шепи
от него, споделят радостта
си в танци и прегръдки;
щастливи са, че са просто
заедно, защото всеки пази
болезнения спомен, когато
това бе напълно невъзмож-
но. Някои картини ни
връщат и малко по-назад,
когато си говорехме през
балконите, пляскахме, пе-
ехме и изнасяхме концер-
ти оттам. Но и в тях наст-
роението е жизнеутвържда-
ващо и празнично. А карти-
ната “Балкански карнавал”
сякаш е излязла от роман
на Булгаков - огромна ус-
михната котка с папийон-
ка, на чиито мустаци плав-
но балансират ловки акро-
бати.

Разбира се, отново се

Боян Ангелов бе преизбран
за председател на СБП

Поетът Боян

Ангелов спечели до-

верието още един

мандат да бъде

председател на

Съюза на българ-

ските писатели.

Това стана ясно

след отчетно-из-

борното събрание

на творческия съюз, което се про-

веде на 3 юли. За Ангелов гласуваха

282 от общо 293 творци на худо-

жественото слово, присъствали на

събитието. Боян Ангелов застана

начело на СБП през 2014 г. след

смъртта на Николай Петев и бе

преизбран през 2016 г. За този

период той спечели симпатиите с

водената от него досега толерант-

на и етична политика, защитава-

ща интересите на творците, със

стремежа за активен диалог с

другите писатели и писателски

сдружения, с борбата за отстоя-

ване на националното ни самосъ-

знание.

Красимир Димовски
гостува в „Перото”

Книгата “Момичето, което

предсказваше миналото” от Кра-

симир Димовски ще бъде предста-

вена от писателя Деян Енев на

5 юли от 18.30 ч. в литературния

клуб “Перото” в НДК. След офи-

циалната премиера на сборника с

разкази в Пловдив, авторът ще се

срещне с почитатели на българска-

та литература в София. Редак-

торът на книгата и управител на

ИК “Хермес”

Стойо Варто-

ломеев ще раз-

каже повече за

работата по

сборника, за

в к л ю ч е н и т е

разкази и къде

се крие тайна-

та на въздей-

стващите им

п о с л а н и я .

Може ли да се

предскаже ми-

налото и да си спомним бъдещето?

Защо светът е все още толкова

неподреден като в детска игра? И

защо Бог не е това, за което го

мислим? Отговорите може да са

скрити в тези 13 великолепни

разказа, в които децата разказ-

ват съпреживения свят на възра-

стните. Разкази от деца за възра-

стни. 13 наситени с драматизъм

истории, белязани от неповтори-

мия стил, роден от детското въо-

бражение, характерен за прозата

на Красимир Димовски.

Представяне
на „Горящите пътеки
към бъдещето”
на Бенжамен Варон

Издателство “Заха-

рий Стоянов” органи-

зира представяне на

книгата на Бенжамен

Варон “Горящите пъте-

ки към бъдещето” на

7 юли от 18 ч. в ли-

тературния салон “Тра-

кия” в София, ул. “Сте-

фан Караджа” 7А.

Зорница Дамянова в ролята на Карлота Джудичели



Полезните вещества в доматите намаляват някои

възпалителни процеси в организма, предотвратяват

появата на тромби, свалят и лошия холестерол.

По света на всеки 100 жени се падат по 106 мъже.
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¿“¿Õ¿— √ŒÀŒÃ≈≈¬,
ÎÂ„ÂÌ‰‡ÂÌ ·‡ÒÍÂÚ·ÓÎËÒÚ
¿“¿Õ¿— œ¿œ¿–»«Œ¬,
ÔÂ‰ÒÚ‡‚ËÚÂÎ Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇ
‚ —‚ÂÚÓ‚Ì‡Ú‡
Ú˙„Ó‚ÒÍ‡ Ó„‡ÌËÁ‡ˆËˇ
¬»À»  ŒΔ”’¿–Œ¬¿,
‡ÍÓ·‡ÚÍ‡
≈—»À ƒfi–¿Õ,
ÔÂ‚Ëˆ‡ Ë ‰ËÁ‡ÈÌÂÍ‡
œÀ¿Ã≈Õ —»–¿ Œ¬, ‡ÍÚ¸Ó
–”Ã≈Õ Œ¬◊¿–Œ¬, ·Ë‚¯
ÏËÌËÒÚ˙ Ì‡ ËÍÓÌÓÏËÍ‡Ú‡
Ë ÂÌÂ„ÂÚËÍ‡Ú‡,
˜ÎÂÌ Ì‡ Õ— Ì‡ ¡—œ
—“»À»flÕ œ≈“–Œ¬, ·Ë‚¯
Í‡ÔËÚ‡Ì Ì‡ Ì‡ˆËÓÌ‡ÎÌËˇ
ÓÚ·Ó ÔÓ ÙÛÚ·ÓÎ
œÓÙ. ’–»—“Œ Ã¿“¿ÕŒ¬,
ËÒÚÓËÍ

НА ТОЗИ ДЕН СА РОДЕНИ

¬ÒË˜ÍÓ Á‡‚ËÒË ÓÚ Ì‡ÒÚÓÂÌËÂÚÓ.
¿ÍÓ „Ó ËÏ‡¯, ÎÂÊË¯ Ì‡ ‰Ë‚‡Ì‡ Ò
ÂÌÚÛÒË‡Á˙Ï. ÕÓ ‡ÍÓ „Ó ÌˇÏ‡¯, ÒÂ
Ú˙Í‡Îˇ¯ Ì‡ ÌÂ„Ó ·ÂÁ ‚ÒˇÍ‡Í‚Ó
‚˙Ó‰Û¯Â‚ÎÂÌËÂ...

— ÛÒÏË‚ÍË Ë Ô˙ÎÌË ̃ ‡¯Ë Á‡ÔÓ˜-
‚‡ÏÂ ÌÓ‚‡Ú‡ ÒÂ‰ÏËˆ‡, Á‡˘ÓÚÓ Ô‡Á-
ÌÛ‚‡ÏÂ ÓÊ‰ÂÌËˇ ‰ÂÌ Ì‡ ˆ‡Ëˆ‡Ú‡
Ì‡ ÒÏÂÚÍËÚÂ Ë ÙËÌ‡ÌÒÓ‚ËÚÂ ÓÚ˜ÂÚË

À»ƒ»fl …ŒÕ◊≈¬¿

— ‚ÒˇÍ‡ „Ó‰Ë-
Ì‡, Ò ‚ÒÂÍË ÓÊ-
‰ÂÌ ‰ÂÌ Ì‡¯‡Ú‡
ÍÓÎÂÊÍ‡ ÒÚ‡‚‡ ‚ÒÂ
ÔÓ-·Ó„‡Ú‡ Ë ÔÓ-
˜‡Ó‚Ì‡, Á‡ ‡-
‰ÓÒÚ Ì‡ ÔÂÍ‡Ò-
ÌÓÚÓ È ÒÂÏÂÈÒÚ‚Ó

- Ï‡ÎÍ‡Ú‡ Ã‡Ëˇ, ·‡ÚÍÓ È ƒ‡ÌËÂÎ Ë
Ò˙ÔÛ„‡ ƒ‡ÙËÌ. ÀË‰Â, ·˙‰Ë Á‰‡‚‡!
œÓÊÂÎ‡‚‡ÏÂ ÚË ‰‡ ÔÓÒÚË„ÌÂ¯ ÏÂ˜-
ÚËÚÂ ÒË, ‰‡ ÌÂ ÒÔË‡¯ ‰‡ ÎÂÚË¯ Ë
‰‡ ·˙‰Â¯ ËÁÍÎ˛˜ÂÌËÂ ÓÚ ‚ÒË˜ÍË
Ô‡‚ËÎ‡. œ˙ÚÂ¯ÂÒÚ‚‡È Ë ÊË‚ÂÈ
Ú‡Í‡, Í‡ÍÚÓ Ì‡ ÚÂ· ÚË ı‡ÂÒ‚‡. —
ÌÂÚ˙ÔÂÌËÂ ÚÂ Ó˜‡Í‚‡ÏÂ Ì‡ÂÒÂÌ
ÓÚÌÓ‚Ó ‚ Â‰‡ÍˆËˇÚ‡, Á‡ ‰‡
ÔÓ‰˙ÎÊËÏ ÍÛÔÓÌ‡ Á‡Â‰ÌÓ.

ŒÚ ÂÍËÔ‡ Ì‡ ƒ”Ã¿

Заради допълнителното време под гри-
жите на стопаните си по време на панде-
мията, много котки изглеждат по-любве-
обилни, което изненадва мнозина заради
репутацията им на надменни, съобщи
“Сайънс алърт”.

Експертите от университетите на Йорк
и Линкълн във Великобритания са обхвана-
ли в изследването си 5323 души с всякакви
домашни любимци - коне, влечуги, птици,
риби, както и обичайните котки и кучета.
Целта на проучването е била да се установи
какъв ефект е имала огромната промяна в
човешкото поведение върху тях.

Над 65 на сто от участниците в експери-
мента са съобщили, че още в първия локдаун
през 2020 г. са установили трансформации
в реакциите на домашните любимци. Мнози-
на са споделили за забелязани подобрения.
Обаче от всички животни кучетата са про-
явили най-забележимо влошаване: станали са

по-капризни, започнали са да вият, ако оста-
нат сами, дори и стопанинът им да излезе
само в градината, където го виждат.

Около 10% от притежаващите куче, кот-
ка или кон, са забелязали любимците им да са
станали по-неспокойни от промените. Но до
30 на сто са установили, че животните са
станали по-спокойни, а според близо 15% те
проявяват по-забележима игривост и енер-
гичност. Една трета от притежаващите куче-
та и котки са забелязали, че любимецът им е
започнал да ги следва навсякъде.

Голям проблем според стопаните на ку-
чета са промените в навиците за движение
и общуване. Причината за това е, че живот-
ното не разбира какво се случва. Някои
котки също страдат от намалелите възмож-
ности за общуване.

Това е поредното изследване, което уста-
новява, че промените в човешкото поведение
се отразяват на домашните любимци. Мнози-

на знаят от собствен опит колко безценни се
оказаха те през пандемията, защото намаля-
ват стреса и самотата. Доказаха го и редица
проучвания.

Котките станаха

по-любвеобилни
Пандемията се отрази по неочакван начин и
на поведението на повечето домашни любимци

Животните вкъщи се
превърнаха в безценен източник
на доброто настроение

82-годишна американка ще
полети в космоса, след като е
избрана от Джеф Безос да
сбъдне една от нейните мечти
да достигне звездите. Уоли
Фънк ще бъде част от екипа-
жа, който ще направи частен
космически полет на 20 юли.
По този начин тя ще стане най-
възрастният човек, който ще

82-годишна ще полети в космоса

Уоли Фънк с Джеф Безос

Първото уиски, което
се произвежда от изцяло
биодинамичен ечемик, ще
бъде пуснато на пазара
това лято. Питието се
прави в партньорство с
трима фермери от Ирлан-
дия, които не използват
торове, пестициди и хер-
бициди при отглеждането
на суровината за попу-
лярната течност. Освен
липсата на вредни химич-
ни препарати, експертите прилагат и специфични тех-
ники като засаждане на семена в съответствие с кон-
кретни фази на Луната и използват коне за оран вместо
машини. А също така прилагат и малко по-странни на
пръв поглед методи, сред които се откроява заравянето
на пълнени с тор кравешки рога в почвата.

Според производителя на “Биодинамик: Луна 1.1.”
това ще направи уискито много по-качествено и с по-
добър вкус. Освен това питието ще е и максимално
здравословно. Вече са дестилирани първите 500 барела
течност от този ечемик.

Биодинамичното земеделие се използва все по-често
от винарски изби, но в света на уискито компанията
“Уотърфорд” е пионер.

Правят здравословно уиски
от биодинамичен ечемик

Известни актьори подкрепят
осиновяването на кучета

Фермерите се
съобразяват с фазите на
Луната и използват коне
за оран вместо машини

осъществи подобен полет.
От ракетната компания

“Блу Ориджън” обявиха, че
дамата през 1961 г. е била обу-
чавана в космическата програ-
ма “Мъркюри 13”, която е
подготвяла жени за най-ран-
ните проекти на НАСА. Тога-
ва Уоли не е имала шанса да
участва в космически полет,

но сега Джеф Безос й предо-
ставя уникалната възможност
да го направи.

Фънк ще се качи на раке-
тата “Ню Шепърд” като по-
четен гост. Тя има богат пи-
лотски опит с регистрирани
19 600 летателни часа, а като
инструктор е обучила повече
от 3000 летци.

Известните актьори Неда Спа-
сова, Юлиян Малинов, Милена
Живкова, Пламен Манасиев, Ли-
лия Маравиля, Юлиян Рачков,
Силвия Петкова, Николай Върба-
нов, Мила Банчева, Николай Ди-
митров, Владимир Матеев, Неве-
на Калудова, както и Мартин
Димитров с дъщерите си Лора и
Жана са новите посланици на кам-
панията на “Екоравновесие” в
подкрепа на осиновяването на

СНИМКА ЛИЛИЯ ЙОТОВА

Мартин Димитров и една от
дъщерите му с техния любимец

Прочутата българ-
ска актриса Мария
Бакалова е получила
покана да се присъе-
дини към американ-
ската Академия за ки-
нематографично изку-
ство и наука. Родена-

Поканиха Мария Бакалова
да определя оскарите

домашни любимци.
Лицата на Театър “София”

застанаха пред обектива на фото-
графката Лилия Йотова и заснеха
специална сесия с кучетата от
приюта в квартал “Сеславци”.
Кадрите за инициативата “Не ку-
пувай! Осиновявай!” са събрани в
изложба, която зрителите имат
възможност да разглеждат до края
на сезона преди представленията
на лятната сцена.

та в Бургас звезда е
част от новите 395
души от филмовия
свят, които ще имат
шанса да определят но-
сителите на “Оскар”.

Ако приеме, Ма-
рия Бакалова ще е в

състава на комисията
от над 9000 експерта,
които гласуват и изби-
рат кои актьори, ре-
жисьори и кинотвор-
би са най-достойни да
притежават престиж-
ните статуетки.
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ПРЕДИМНО СЛЪНЧЕВО

ТЕЛЕЦ

Промени около вас, бъде-
те спокойни и търпеливи.
Вярвайте, че ви чака по-
добро бъдеще.

ОВЕН

Ще преговаряте усърдно в
посока по-висока заплата.
По-амбициозните ще по-
лучат повишение.

21 март - 20 април

21 април - 21 май

БЛИЗНАЦИ

В делово отношение ще за-
щитите интересите, с уме-
нията си ще привлечете
вниманието на другите.

22 май - 21 юни

РАК

Не се щадете, поставили
сте си реални цели. Не
така стои въпросът обаче
в личния ви живот.

22 юни - 23 юли

ЛЪВ

Известно напрежение в
отношенията с околните
ще намали активността
ви на работното място.

23 юли - 23 август

ДЕВА

Не се притеснявайте, има-
те потенциал, в противен
случай съдбата би ви спе-
стила емоциите.

24 август - 23 септември

ВЕЗНИ

Съобразявайки се с обек-
тивните дадености, ще
пристъпите към изпълне-
ние на програмата си.

24 септември - 23 октомври

СКОРПИОН

Започващото начало ще
внесе промяна в отговор-
ностите ви и ще ви напра-
ви по-уверени.

24 октомври - 22 ноември

СТРЕЛЕЦ

Финансови проблеми, за-
пазете спокойствие и не
изпадайте в паника, пазе-
те духовния си мир.

23 ноември - 21 декември

22 декември - 20 януари

КОЗИРОГ

Възможност за допълни-
телни доходи. Ще спазите
договорките, това ще ви
донесе успехи.

21 януари - 19 февруари

РИБИ

Внимание! Достъпът ви до
секретна информация
може да ви изкуши и да се
възползвате от нея.

20 февруари - 20 март

ВОДОЛЕЙ

Деловите ще имат ползо-
творна среща, други ще
продължат да търсят по-
добри условия за изява.

ХОРОСКОП
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29
o
С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

07.00 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î (Ô)
08.00 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î (Ô)
09.00 ìŒ·˘ÂÒÚ‚Ó Ë ÍÛÎÚÛ‡î

(Ô)
10.00 “¬ Ô‡Á‡
10.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî (Ô)
11.00 “¬ Ô‡Á‡
11.15 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
12.00 ì’Û·‡‚‡ ÒË, Ú‡ÚÍÓ‚ËÌÓî
12.30 “¬ Ô‡Á‡
12.45 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-

ÌÓî (Ô)
13.45 “¬ Ô‡Á‡
14.00 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î
15.30 ÕÓ‚ËÌË
16.00 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
16.30 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î - ÓÚ-

ÍËÚ‡ ÎËÌËˇ
17.30 “¬ Ô‡Á‡
17.45 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
18.10 “¬ Ô‡Á‡
18.30 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡

ÂÏËÒËˇ
19.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî
20.00 ƒÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
21.00 ìÀˇ‚‡ ÔÓÎËÚËÍ‡î (Ô)
22.00 “¬ Ô‡Á‡
22.15 ÕÓ‚ËÌË (Ô)
22.45 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî (Ô)
23.20 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î
00.30 ìŒ·˘ÂÒÚ‚Ó Ë ÍÛÎÚÛ‡î

(Ô)
01.30 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î (Ô)
02.30 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-

ÌÓî (Ô)
03.20 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î (Ô)
04.20 ì¿ÌÚË‰ÓÚî (Ô)
04.45 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î (Ô)
05.40 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î (Ô)
06.50 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ

ПРОМЕНЛИВО СЛАБ ДЪЖД СЛЪНЧЕВО ПРЕДИМНО СЛЪНЧЕВО

Предимно слънчево ще е над цялата страна от сутринта.

По-значителни временни увеличения на облачността

ще има над Югозападна България и североизточните

райони и на отделни места там след обяд ще превали и

прегърми. Вятърът ще е слаб до умерен от север-северозапад.

Атмосферното налягане ще е по-ниско от средното за юли.

05.40 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
06.00 ƒÂÌˇÚ Á‡ÔÓ˜‚‡ ÒÛÚÂ¯ÂÌ

·ÎÓÍ
08.40 —ÛÚËÌ Ò ”≈‘¿ ≈‚Ó

2020
09.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
09.05 ÀˇÚÓ Ò ¡Õ“
11.55 œÂÔÓ˜ËÚ‡ÏÂ ¬‡ÁÓ‚
12.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
12.35 ÕÓ‚ËÌË Ì‡ ÚÛÒÍË ÂÁËÍ
12.45 Õ‡¯‡Ú‡ „Ó‰ÓÒÚ - ÛÌ„‡-

ÒÍÓÚÓ Ì‡ÒÎÂ‰ÒÚ‚Ó: ’Â-
ÂÌ‰ÒÍËˇÚ ÔÓˆÂÎ‡Ì ‰Ó-
ÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ

13.15 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
13.30 »ÒÚËÌÒÍÓÚÓ  ËÓÚÓ ‰ÓÍÛ-

ÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
14.00 ¡˙ÁÓ, ÎÂÒÌÓ, ‚ÍÛÒÌÓ
14.30 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
14.45 Ã‡ÎÍË ËÒÚÓËË /Ô/
15.00 ¬Î‡Í˙Ú Ì‡ ‰ËÌÓÁ‡‚ËÚÂ

‡ÌËÏ‡ˆËÓÌÂÌ ÙËÎÏ
15.30 ¿Á Ó·Ë˜‡Ï ÊË‚ÓÚÌËÚÂ

‰ÂÚÒÍË Ú‚ ÙËÎÏ
15.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
16.00 œ‡Î‡ÏÂÌÚ‡ÌË ËÁ·ÓË

2021: ƒËÒÔÛÚ
16.45 —‚ÂÚ˙Ú Ë ÌËÂ
17.00 ¡˙Î„‡Ëˇ ‚ 60 ÏËÌÛÚË
18.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
18.30 Œ˘Â ÓÚ ‰ÂÌˇ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ
19.00 Õ‡ „‡ÌËˆ‡Ú‡ 6-ÒÂËÂÌ

Ú‚ ÙËÎÏ /¡˙Î„‡Ëˇ,
2014 „./ 1 ÂÔËÁÓ‰

20.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
20.30 œ‡Î‡ÏÂÌÚ‡ÌË ËÁ·ÓË

2021: √Î‡ÒÓ‚ÂÚÂ Ì‡
¡˙Î„‡Ëˇ

20.45 —ÔÓÚÌË ÌÓ‚ËÌË
21.00 »ÒÚÓËˇ.bg —‡ÏÓÒÚÓˇÚÂÎ-

ÌË ‚Î‡‰ÂÚÂÎË ÔÂÁ ¬ÚÓ-
ÓÚÓ ·˙Î„‡ÒÍÓ ˆ‡ÒÚ‚Ó

22.00 ÕÓ˘ÌËˇÚ ÛÔ‡‚ËÚÂÎ 8-
ÒÂËÂÌ Ú‚ ÙËÎÏ /¬Â-
ÎËÍÓ·ËÚ‡ÌËˇ, 2015„./,
1 ÂÔËÁÓ‰

23.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
23.30 ¡Ë·ÎËÓÚÂÍ‡Ú‡ /Ô/
00.30 ÀˇÚÓ Ò ¡Õ“ /Ô/
03.25 ¡˙Î„‡Ëˇ ‚ 60 ÏËÌÛÚË Ò

Ã‡Ë‡Ì‡ ¬ÂÍËÎÒÍ‡ /Ô/
04.40 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò /Ô ÓÚ

20:00 ˜‡Ò‡/

05.00 ì¿Î‡ÏËÌÛÚî - ÒÍÂ˜ ¯ÓÛ
06.00 ì“‡ÌÒÙÓÏ˙Ò: –Ó·ÓÚË

ÔÓ‰ ÔËÍËÚËÂî - ‡ÌË-
Ï‡ˆËˇ, Ò.4 ÂÔ.25

06.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî /Ô./
07.00 ì“‡ÁË ÒÛÚËÌî - ËÌÙÓ-

Ï‡ˆËÓÌÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘Ë «Î‡ÚËÏË …Ó-
˜Â‚ Ë ¡ËÎˇÌ‡ √‡‚‡ÁÓ‚‡

09.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î - ÚÓÍ¯ÓÛ
Ò ‚Ó‰Â˘Ë ƒÂÒËÒÎ‡‚‡
—ÚÓˇÌÓ‚‡ Ë ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙
 ‡‰ËÂ‚

12.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
12.30 ì ÓÏËˆËÚÂî - ¯ÓÛ
13.30 ìÿÓÛÚÓ Ì‡ ÕËÍÓÎ‡ÓÒ

÷ËÚËË‰ËÒî /Ô./
14.30 œÂÏËÂ‡: ìŒ·Â˘‡ÌËÂî

- ÒÂË‡Î, Ò.3 ÂÔ.68
16.00 œÂÏËÂ‡: ìÃ‡ÎÍË Û·ËÈ-

ÒÚ‚‡î - Ò.2 ÂÔ.18
17.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
17.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî - ÔÛ·ÎË-

ˆËÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
÷‚ÂÚ‡ÌÍ‡ –ËÁÓ‚‡

18.00 ìƒ‚‡Ï‡ Ï˙ÊÂ Ë ÔÓÎÓ‚Ë-
Ì‡î - Ò.4 ÂÔ.7, 8

19.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
20.00 œÂÏËÂ‡: ì¡ÂÁÏËÎÓÒ-

ÚÂÌ „‡‰î - ÂÔ.129
21.00 ì—Í˙ÔË Ì‡ÒÎÂ‰ÌËˆËî -

ÒÂË‡Î, ÂÔ.26
22.00 ì ÓÏËˆËÚÂî - ¯ÓÛ
23.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
23.30 ìƒÓÏ‡¯ÂÌ ‡ÂÒÚî -

ÒÂË‡Î, Ò.2 ÂÔ.7
00.00 ì—Â‰ÂÏ ˜‡Ò‡ ‡ÁÎËÍ‡î

- ÒÂË‡Î, Ò.2 ÂÔ.5
01.00 ì»ÒÚËÌÒÍ‡ Î˛·Ó‚î -

ÒÂË‡Î, ÂÔ.103
02.00 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î /Ô./ -

ÚÓÍ¯ÓÛ
04.30 ì“˙„Ó‚ÒÍË ˆÂÌÚ˙î -

ÒÂË‡Î, Ò.14 ÂÔ.5, 6

06.00 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî

09.00 ÕÓ‚ËÌË - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ

09.25 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî

10.05 ìΔË‚ÂÈ Á‰‡‚ÓÒÎÓ‚ÌÓ!î

- ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Á‡ ÏÂ‰Ë-

ˆËÌ‡ Ë ÔÓÎÁÓÚ‚ÓÂÌ

Ì‡˜ËÌ Ì‡ ÊË‚ÓÚ

11.00 ìÃÓ‰Ì‡ ÔËÒ˙‰‡î - ¯ÓÛ

Á‡ ÒÚËÎ Ë ‡ÍÚÛ‡ÎÌË

ÚÂÌ‰ÂÌˆËË

12.00 ÕÓ‚ËÌË (Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË)-

ËÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ

12.15 ì¬ÂÏÂÚÓ ˘Â ÔÓÍ‡ÊÂî

15.00 ÕÓ‚ËÌË - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ

15.15 ì’‡È‰Â ‰‡ ÒÂ ÓÊÂÌËÏî

- ¯ÓÛ Á‡ Ú˙ÒÂÌÂ Ì‡

Ô‡ÚÌ¸Ó ‚ ÊË‚ÓÚ‡

16.10 ìÃ˙ÊÍÓ / ΔÂÌÒÍÓî

18.00 ¬Â˜ÂÌË ÌÓ‚ËÌË - ËÌ-

ÙÓÏ‡ˆËÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ

18.40 ì¬ ‰ÂÈÒÚ‚ËÚÂÎÌÓÒÚî

19.45 ìÕÂÍ‡ „Ó‚ÓˇÚî

21.00 ì¬ÂÏÂî - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ

21.30 ì√ÓÎˇÏÓÚÓ ÌÂ·Âî - ÚÂ-

ÎÂ‚ËÁËÓÌÂÌ ÒÂË‡Î

23.25 ì¬Â˜ÂÂÌ ”„‡ÌÚî -

Á‡·‡‚ÌÓ ÚÓÍ ¯ÓÛ

00.50 ìÕ‡Ò‡ÏÂ Ò ‚ÒË˜ÍËî

01.35 ì¬ÂÏÂÚÓ ˘Â ÔÓÍ‡ÊÂî

04.05 ì√ÓÎˇÏÓÚÓ ÌÂ·Âî - ÚÂ-

ÎÂ‚ËÁËÓÌÂÌ ÒÂË‡Î

05.00 ÕÓ‚ËÌË - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ

05.05 ì√ÓÎˇÏÓÚÓ ÌÂ·Âî - ÚÂ-

ÎÂ‚ËÁËÓÌÂÌ ÒÂË‡Î
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ŒÒÌÓ‚‡ÚÂÎ —ÚÂÙ‡Ì œÓ‰Â‚ »Á‰‡‚‡ ìƒ”Ã¿ ÔÂÒî ≈ŒŒƒ

√Î‡‚ÂÌ Â‰‡ÍÚÓ
»‚ÂÎËÌ ÕËÍÓÎÓ‚
inikolov@duma.bg

«‡Ï. „Î‡‚ÌË
Â‰‡ÍÚÓË
√ÂÓ„Ë √ÂÓ„ËÂ‚
ggeorgiev@duma.bg
»Ì‡ ÃËı‡ÈÎÓ‚‡
imihaylova@duma.bg
“‡Ìˇ ƒÊ‡‰ÊÂ‚‡
tgeneva@duma.bg

ŒÚ„Ó‚ÓÂÌ ÒÂÍÂÚ‡
»‚‡ÈÎÓ √ËÁ‰Ó‚
igizdov@duma.bg

¿‰ÂÒ Ì‡ Â‰‡ÍˆËˇÚ‡:
—ÓÙËˇ - 1000,

ÛÎ. ìœÓÁËÚ‡ÌÓî 20¿
‘‡ÍÒ: 975 26 04,

‡‚ÚÓÏ‡ÚË˜ÂÌ
ÌÓÏÂ‡ÚÓ 97 05

+ ‚˙ÚÂ¯ÂÌ ÌÓÏÂ

”Ô‡‚ËÚÂÎ »‚‡Ì œÂ¯Â‚

Õ¿¡Àfiƒ¿“≈À: ¬ÂÎËÒÎ‡‚‡ ƒ˙Â‚‡
¡⁄À√¿–»fl: œ‡‚ÎÂÚ‡ ƒ‡‚Ë‰Ó‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ -
215; ¿Ë‰‡ œ‡ÌËÍˇÌ - 218; ƒÂÒËÒÎ‡‚‡ ¬ÂÎÂ‚‡ - 230;
–ÓÒÚËÒÎ‡‚‡ »‚‡ÌÓ‚‡ - 233; fiÎËˇ  ÛÎËÌÒÍ‡ - 224
» ŒÕŒÃ» ¿: Ã‡ˇ  ‡ÎÔ‡˜Í‡-…Ó‚‡ÌÓ‚ÒÍ‡ -
Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 246; ≈‚„ÂÌË √‡‚ËÎÓ‚ - 246
—¬fl“: fiË ÃËı‡ÎÍÓ‚ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 220;
“‡Ìˇ √ÎÛı˜Â‚‡ - 220
 ”À“”–¿: ¬ËÎË‡Ì‡ —ÂÏÂ‰ÊËÂ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ
- 240; Õ‡‰ÂÊ‰‡ ”¯Â‚‡ - 240
Œ¡Ÿ≈—“¬Œ: ¬ÂÎË‡Ì‡ ’ËÒÚÓ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ -
238; ¬‡ÎÂÌÚËÌ √ÂÓ„ËÂ‚ - 232; ≈‚‡  ÓÒÚÓ‚‡ - 229
◊≈“»¬Œ: ¿Î¸ÓÌ‡ ÕÂÈÍÓ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 239;
¡ÓˇÌ ¡ÓÈ˜Â‚ - ìœÂ„‡Òî - 244; √ÂÓ„Ë √˙ÎÓ‚ - ìœ‡‰ÓÌî;
’Û‰ÓÊÌËÍ: ¿Ì‡ÚÓÎËÈ —Ú‡ÌÍÛÎÓ‚
—œŒ–“: ¬Î‡‰ËÏË ÕËÍÓÎÓ‚ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 245;
Ã‡ËÌ ÃËÎ‡¯ÍË - 245
≈À≈ “–ŒÕÕŒ »«ƒ¿Õ»≈: –‡ÎËˆ‡ ÕËÍÓÎÓ‚‡ -
Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 207; –ÓÒËˆ‡  ÓÒÚ‡‰ËÌÓ‚‡

‘Œ“Œ: ≈ÏËÎËˇ  ÓÒÚ‡‰ËÌÓ‚‡ - 206;
ÃËı‡ÂÎ‡  ‡ÚÂËÌÒÍ‡
√–¿‘»◊≈Õ ƒ»«¿…Õ: ¬‡ÎÂÌÚËÌ ¿„ËÓ‚,
≈‚„ÂÌËˇ  Û¯Â‚‡, œÂÚˇ –Ó„‡˜Â‚‡, —Ô‡ÒÍ‡ ¬ÂÌÂ‚‡
–≈ À¿Ã» » Œ¡fl¬»: fiÎËˇ —Ú‡ÌÍÛÎÓ‚‡ - 205;
0879326034; e-mail: reklama@duma.bg, obiavi@duma.bg
–¿«œ–Œ—“–¿Õ≈Õ»≈: –ÛÏˇÌ‡  ËËÎÓ‚‡ - 203;
≈ÏËÎ ÃËıÓ‚ - 216; abonament@duma.bg, ì¡˙Î„‡ÒÍË ÔÓ˘Ëî ≈¿ƒ
œ–Œ»«¬Œƒ—“¬Œ: ¬Î‡‰ËÏË “ÓÔÓÎÒÍË

¬≈—“Õ»  ìƒ”Ã¿î ≈ Õ¿—À≈ƒÕ»  Õ¿ “–¿ƒ»÷»»“≈ Õ¿ ¬≈—“Õ»÷»“≈

ì–¿¡Œ“Õ» ⁄î, ì–¿¡Œ“Õ»◊≈— » ¬≈—“Õ» î

» ì–¿¡Œ“Õ»◊≈— Œ ƒ≈ÀŒî

»ÁÔÓÎÁ‚‡ÌË Ò‡ Ë ÂÏËÒËËÚÂ
Ì‡ ¡“¿, "‘ÓÍÛÒ", ¡√Õ≈—, ¡Õ–,
‘‡ÌÒ ÔÂÒ, ËÌÚÂÌÂÚ Ë ‰.

—ÓÙËˇ, ÊÍ. "ƒÛÊ·‡" 1,
ÛÎ. "»ÎËˇ ¡Â¯ÍÓ‚" 3¿

œÂ˜‡Ú

duma@duma.bg

ÕÂÔÓ˙˜‡ÌË Ï‡ÚÂË‡ÎË ÏÓÊÂ
‰‡ ÌÂ ·˙‰‡Ú ÔÛ·ÎËÍÛ‚‡ÌË. ÕÂÔÓÚ˙ÒÂ-
‰Ó
–˙ÍÓÔËÒË ÌÂ ÒÂ ‚˙˘‡Ú.

Има сключени договори с друже-
ства за около 11,5 милиона лева на
23 декември миналата година - един
от последните работни дни. При се-
дем от тези договори титулярът е
един и същ. Парите са преведени
авансово на 100 процента, обяви
спортният министър Андрей Кузма-
нов пред Нова телевизия, но отказа
да конкретизира кои са бенефициен-
тите на държавните пари.

“Българският спортен тотализа-
тор работи и няма да спре да рабо-

Левски - Ботев Пд 1:1 1:0 Б.
Цонев (42) 1:1 Генев (87); Царско
село - Локо Сф 0:0; ЦСКА 1948 -
Септември Сим 2:1 0:1 Младенов (56)
1:1 Видев (78) 2:1 Русев (90), проп.
дузпа: Гал. Иванов (5-Ц), ЧК: Б. Дамя-
нов (45-Ц); Хебър - Ботев Вр 0:3 0:1
Бабунски (59) 0:2 Бауренски (63) 0:3
М. Николов (86); Септември Сф - Ли-
текс 0:1 Александров (35); Спортист
Св - Гранит Владая 2:0 Д. Христов
(63 и 82).

КОНТРОЛИ

ГЛЕДАЙТЕ

ПО ЕВРОСПОРТ 1
КОЛОЕЗДЕНЕ
10.00 Обиколка на Италия
за жени, II етап
11.00 III етап
12.00 Обиколка на Франция,
етапи 2-9
ОЛИМПИЙСКИ ИГРИ
20.00 “Бен Джонсън -
застигнат единствено
от истината”
21.00 “Индия - спящият гигант”
ПО МАКС СПОРТ 1
ЛЕКА АТЛЕТИКА
21.00 Диамантена лига,
Турнир в Осло
ПО МАКС СПОРТ 2
14.00 Диамантена лига,
Турнир в Стокхолм

Кралев раздал 11 млн. лв.
на нови дружества
Тотото продължавало да работи с фирма на Васил Божков

Халфът на Лудогорец
Абел Анисе и новото
румънско попълнение До-
рин Ротариу не бяха карто-
текирани пред УЕФА за
първите мачове в Шампион-
ската лига срещу Шахтьор
Солигорск. Треньорът Вал-
дас Дамбраускас няма да
разчита още на лекуващите
се след травми Жосуе Са и
Ихинио Марин. С картоте-
ка е Алекс Сантана, който
няма да играе в първия мач

Лудогорец без Анисе и Ротариу срещу Шахтьор

ти. След излизането на списъка
“Магнитски” беше нормално да по-
гледнем с кого и с какви фирми ра-
боти министерството. И установих-
ме, че тотото работи с “Декарт” -
фирма на Васил Божков”, обяви Куз-
манов. По думите му тотализаторът
ще продължи да изплаща печалби и
прекратяването на дейността му не
стои на дневен ред.

“Текат проверки непрекъснато.
Според подписани анекси към дого-
ворите, в които плащанията трябва

да се извършват поетапно, парите са
преведени авансово на 100 процен-
та. Дружествата издават първи фак-
тури от създаването си за усвоява-
нето на тези средства, което е подо-
зрително. Непрекъснато ще правим
проверки. Те не са прояви на реван-
шизъм. Длъжни сме да проверяваме
спазвани ли са законите. Скандално
е федерацията по ММА да получава
по-големи суми от федерации по
олимпийски спортове”, коментира
още спортният министър.Андрей Кузманов

Дорин Ротариу

заради наказание от мина-
лата година в Лига Европа.
С картотека са и двама
млади футболисти на шам-
пионите - вратарят Дамян
Христов и защитникът Ти-
хомир Димитров.

Картотекираните:
ВРАТАРИ: Пламен Или-

ев, Серджио Падт, Кристи-
ан Кахлина, Дамян Христов

ЗАЩИТНИЦИ: Антон
Недялков, Сисиньо, Георги
Терзиев, Шакил Пинас,

Жордан Икоко, Оливие
Вердон, Игор Пластун, Ти-
хомир Димитров

ПОЛУЗАЩИТНИЦИ:
Алекс Сантана, Стефан Ба-
джи, Клод Гонзалвеш, До-
миник Янков, Каули Оли-
вейра

НАПАДАТЕЛИ: Елвис
Ману, Кирил Десподов, Ма-
вис Чибота, Пиерус Соти-
риу, Клаудиу Кешерю, Бер-
нард Текпетей, Димитър
Митков, Вандерсон.

Футболистите на
Левски получиха се-
риозна подкрепа по
време на контролата
с Ботев Пд. Тя се из-
рази и в събрани па-
ри, които бяха дадени
след мача на Валери
Божинов.

След разговор ме-
жду нападателя и по-
четния председател на
НКП Владимир Вла-
димиров - Гугутката,
играчите решиха
средствата да бъдат
дадени на служители
в клуба, които в по-
следните месеци не

Играчите на Левски дадоха пари на служителите
получават редовно
възнаграждения. Това
са хора, които се гри-
жат за поддръжката
на стадиона и др.

Футболистите ре-
шиха, че нямат спеш-
на нужда от тези пари,
тъй като техните
възможности са по-
прилични, но на мно-
зина кризата в Левски
се отразява сериозно.

Трогателният мо-
мент бе след контрола-
та, завършила 1:1 след
голове на Борислав
Цонев (42) и на юно-
шата на “сините” Вик-

тор Генев (87). Целият
отбор благодари на
своите фенове, позици-
онирани в Сектор А, а
Божинов като най-
опитен получи урната
със събраните пари.

От БФС обявиха,
че двама от футболи-
стите - Илия Юруков
и Живко Атанасов, са
разтрогнали с клуба
заради неполучени
заплати. Капитанът
Мартин Райнов преми-
на в израелския Аш-
дод, след като не под-
нови договора си, из-
текъл на 30 юни.

Ботев Вр взе юноша
на Спортинг

Ботев Вр се подсили
за 2 сезона с 23-годиш-
ния португалски цент-
рален защитник Гонсало
Виейра. Той е юноша на
Спортинг Лисабон. Има
мачове в Младежката
Шампионска лига, както
и за юношеския национа-
лен отбор на Португа-
лия. През миналия сезон
е играл в 19 от всички 20 срещи на
своя отбор в третото ниво на
португалския футбол. Отличи се с
първия гол в предсезонната подго-
товка на врачани в Лом.

НАКРАТКО

Гонсало
Виейра

Валери Божинов със събраните пари
на мача Левски - Ботев Пд (1:1)
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1/4-ФИНАЛИ
45. Швейцария - ИСПАНИЯ 1:1

(2:4 след дузпи) 0:1 Закария (8-авт) 1:1
Шакири (64), ЧК: Фройлер (Ш-77); при
дузпите - за Швейцария Гавранович
вкарва, Шар, Аканджи и Варгас пропу-
скат; за Испания пропуска Родри, вкар-
ват Олмо, Морено, Оярсабал.

46. Белгия - ИТАЛИЯ 1:2 01 Баре-
ла (31) 0:2 Инсиние (44) 1:2 Лукаку
(45+2-д)

47. Чехия - ДАНИЯ 1:2 0:1 Дилей-
ни (5) 0:2 Долберг (42) 1:2 Шик (49)

48. Украйна - АНГЛИЯ 0:4 0:1
Кейн (4) 0:2 Магуайър (46) 0:3 Кейн
(50) 0:4 Хендерсън (63)

ПОЛУФИНАЛИ
НА “УЕМБЛИ” В ЛОНДОН:
утре, 22.00: Италия - Испания
сряда, 22.00: Дания - Англия

ГЛЕДАЙТЕ

ФУТБОЛ
ПО БНТ 1
8.40 Сутрин с ЕВРО 2020
ПО БНТ 3
19.00, 23.55 УЕФА Евро 2020
Трето полувреме

БРАЗИЛИЯ - Чили 1:0 Лукас (46)
ЧК: Жезус (Б-48); ПEРУ - Парагвай
3:3 (4:3 след дузпи) 0:1 Гомес (11) 1:1
Гомес (21-авт) 2:1 Лападула (40) 2:2
Алонсо (54) 3:2 Йотун (80) 3:3 Авайос
(90), ЧК:Гомес (Пер 45+3), Карийо (Пар-
85); Уругвай - КОЛУМБИЯ 0:0 (2:4
след дузпи); АРЖЕНТИНА- Еквадор
3:0 1:0 Де Пол (40) 2:0 Мартинес (84)
3:0 Меси (90+3).

ПОЛУФИНАЛИ
Утре: Бразилия - Перу; Колумбия -

Аржентина.

РЕЗУЛТАТИ

Англия изнесе разгромна футбол-
на лекция на Украйна. “Трите лъва”
разбиха на “Стадио Олимпико” в Рим
тима на Андрий Шевченко с 4:0 и с
най-убедителния успех се класираха
за 1/2-финал на Евро 2020. Капитанът
им Хари Кейн (4 и 50) вкара два гола,
а по един добавиха Хари Магуайър
(46) с глава и резервата Джордан Хен-
дерсън (63) с първото си попадение
за 62 мача за националния отбор.

На Европейското това бе първият
и последен мач за Англия извън “Уем-
бли”, който ще приеме полуфиналите
и финала на първенството. За място
на финала Англия среща в сряда Да-
ния, която надви Чехия с 2:1 в пред-

Президентът на УЕФА
Александър Чеферин лич-
но покани лекаря на Лудо-
горец д-р Валентин Вели-
ков на финала на Евро
2020, който ще се играе на
11 юли на стадион “Уемб-
ли” в Лондон. Поводът -
бързата намеса на меди-
цинския екип на стадион
“Паркен” в Копенхаген
при инцидента с Кристиан
Ериксен, част от който бе

СНИМКА БГНЕС

Селекционерите на Англия - Гарет
Саутгейт (вдясно), и на Украйна -
Андрий Шевченко, се прегръщат
след 1/4-финала, спечелен
от “трите лъва” с 4:0

Българският ансамбъл по
художествена гимнастика граб-
на златото във финала на пет
топки на Световната чалъндж
купа в Минск. Момичетата на
Весела Димитрова и Михаела
Маевска изиграха брилянтно
съчетанието си и получиха нова
рекордна оценка от 47,800 т.,
от които 39,200 за трудност.

“Златен медал за България
на топки! Световна купа в
Минск! Нова рекордна оценка
47,800! Блестяща игра на на-
шите момичета! Браво!”, напи-
са президентът на БФХГ Илиа-
на Раева в социалните мрежи.

Ансамбълът с нов рекорд,
злато и две сребра в Минск

В смесеното съчетание с три
обръча и два чифта бухалки
българките останаха втори, из-
преварени с минималната раз-
лика от 0,05 т. от състава на
Израел. Нашият щаб подаде
контестация за занижена оцен-
ка за трудност, която бе
отхвърлена. Трети се нареди
квинтетът на Узбекистан.

В събота в многобоя Симо-
на Дянкова, Мадлен Радукано-
ва, Лаура Траттс, Стефани Ки-
рякова и Ерика Зафирова спе-
челиха сребърен медал със сбор
от 90,600 т. - 45,500 за 5 топки
и 45,100 за смесеното съчета-

ние на обръчи и бухалки, като
допуснаха грешки и при двете
изпълнения.

Златото заслужи ан-
самбълът на Израел с 91,050 т.,

а бронзът бе за Узбекистан с
90,400, пред домакините от
Беларус - 85,050 т. Русия бе
заявила участие, но не участва
в състезанието.

Младата Татяна Воложани-
на се класира във финалите на
топка и лента, но остана по-
следна - осма, и в двете дисцип-
лини.

Англия разби Украйна
Феновете да започнат празника с бирите, но да не нарушават
правилата, призова мениджърът Саутгейт

последния 1/4-финал.
Селекционерът на Англия Гарет

Саутгейт призова феновете да започ-
ват да празнуват, след като тимът се
завръща на “Уембли” след най-голя-
мата си победа на Евро 2020.

“Знам какво се случва у дома и
това е чудесно - бирата се лее, хората
празнуват. Така и трябва, но в рамки-
те на правилата. Това беше дълга го-
дина за всички. Доволен съм, че но-
сим толкова радост на хората. Полу-
финал на “Уембли” е нещо, което
цялата страна очаква с нетърпение.
Този път искаме да стигнем една-две
крачки по-далече от предишните
пъти”, заяви Саутгейт.

УЕФА покани лекаря на Лудогорец на финала

Великов.
Лекарят на Лудогорец

бе част от медицинския
екип на УЕФА по отноше-
ние на допинг контрола на
Евро 2020. Той получи
наряди, освен за мача Да-
ния - Финландия, и за ма-
човете на Дания с Белгия и
Русия от груповата фаза,
осминафинала Хърватия -
Испания и четвъртфинала
Белгия - Италия.

Германецът Михаел Ашенбре-
нер от отбора на Метал Техник спе-
чели IV етап Сливен - Бургас (108
км) от 68-ата Обиколка на Бълга-
рия. Колоната премина през Лозе-
нец - Айтос - Ветрен и финишира
пред общината в Бургас след 2:10
ч. с много висока средна скорост
от 50 км/ч. Заради попътния вятър
колоната не се разкъса и колоезда-
чите разчитаха на силен финален
спринт.

Метри преди финала заради бор-

Германец спечели IV етап на Обиколката

и д-р Валентин Великов.
На мача Дания - Финлан-

дия (0:1) халфът на “черве-
ния динамит” изпадна в
“сърдечен арест”, но благо-
дарение на светкавичната
намеса на медицинския екип
бе реанимиран и спасен.

“За мен е голяма чест и
привилегия да Ви поканя
на финалния мач на Евро
2020”, пише Александър
Чеферин до д-р Валентин

дюр стана групово падане в челото,
предизвикано от испанеца Оскар
Пелегри, от което пострада и побе-
дителят в III етап Михкел Райм
(Ест). Това позволи на Ашенбренер
от отбора на Метал Техник да спе-
чели етапа пред Симон Кравчик
(Пол) и Андреа Бианкалани (Ит).

“Тази победа значи много за мен.
Благодаря на съотборниците ми.
Последният завой беше перфектен
за финален спринт. Последният
етап е много труден, но ще се опи-

таме да запазим жълтото трико на
съотборника ни Имануел Щарк”,
заяви победителят в етапа.

Днес е последният “Кралски
етап” Карнобат - Габрово (187 км).
Участниците ще бъдат извозени с
автобуси до Карнобат и оттам в 12
ч. ще поемат през Венец - Лозенец
- Сливен - прохода Шипка и ще фи-
нишират около 17 ч. пред общината
в Габрово.

Досега от 145 участници само
17 се отказаха.


